
bilgili kadından geçer”

Manisa Organize 
Sanayi Bölgesi’nde 
trafik kazası sonucu 
iki arka ayağı ezilmiş 
olan köpeğin 
imdadına Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi zabıta 
ekipleri yetişti. 
Ekipler, yaralı köpeği 
olay yerinden alarak 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Hayvan 
Bakım ve Tedavi 
Merkezi’nde tedavi 
altına alınmasını 
sağladı.

, 

Manisa'ya yeni bir 
s a n a y i  s i t e s i  
k a z a n d ı r m a k  
a m a c ı y l a  
harekete geçen 
Y u n u s e m r e  
Belediyesi, Manisa 
Va l i s i  Mus ta fa  
Hakan Güvençer 
b a ş k a n l ı ğ ı n d a  
y a p ı l a n  
t o p l a n t ı n ı n  
ardından ikinci kez 
taraflarla bir araya 
geldi.
                

Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'ün 
g i r i ş i m l e r i y l e  
kurulan Jeopark 
Belediyeler Birliği, 
önemli bir sosyal 
s o r u m l u l u k  
projesine imza attı.

Yunusemre Belediyesi'nin 
öğrencilere fen bilimlerini 
v e  d e n e y  y a p m a y ı  
sevdirmek amacıyla bu yıl 
3.sünü düzenlediği Bilim 
Şenliği etkinl ikleri Hali l  
Yur t seven İ lkoku lu i le  
d e v a m  e t t i .  B a ş k a n  
Çerçi'yle birlikte deney 
yapan öğrenciler; hem 
eğlendi, hem de deney 
yapmayı öğrendi.
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Sayfa 4'de

Sayfa 8'de

SPOR
Büyükşehir’den Kadroya 3 Önemli Takviye

         TFF 3. Lig'de ilk yarının sona ermesinin ardından transfer çalışmalarına hız veren Manisa Büyükşehir Belediyespor, kadrosuna önemli takviyeler yaptı. 
           Yeşil-Beyazlılar, daha önce prensip anlaşmasına vardığı Tayyib Kanarya, Tolga Şahin ve Oğuzhan Yazıcı ile resmi sözleşmeyi imzaladı. 
               TFF 3. Lig 1. Grup'ta ilk yarıyı 37 puanla en yakın rakibinin 6 puan farkla zirvede tamamlayan Manisa Büyükşehir Belediyespor, kadrosunu güçlendirmeye 

devam ediyor. Daha önce prensip anlaşmasına varılan Tayyib Kanarya ve Oğuzhan Yazıcı ile kiralık olarak kadroya katılan Tolga Şahin için Halil Onultmak Spor Tesisleri'nde 
imza töreni düzenlendi. Kulüp Başkanı Mevlüt Aktan'ın da yer aldığı imza töreninde futbolcular, kendilerini Manisa Büyükşehir Belediyespor'lu yapan sözleşmeye imza attı. 

“İkinci Lig Hedefi Doğrultusunda Hareket Ediyoruz”
Törende konuşan Manisa Büyükşehir Belediyespor Başkanı Mevlüt Aktan, “3 yeni arkadaşımızı kadromuza kattık. Eksikliğini hissettiğimiz bölgelere nasıl takviye yapabileceğimizin çalışmasını yapıyorduk. Scout 

ekibimizin daha önce izlediği oyuncular üzerinde yoğunlaştık ve Tayyib Kanarya, Tolga Şahin ve Oğuzhan Yazıcı'yı renklerimize bağladık. Transferlerle kadromuzu daha da güçlendirdik. Bu transferleri yaparken önümüzdeki 
seneyi düşünerek yapıyoruz. İkinci Lig'e çıkma hedefimiz doğrultusunda hareket ediyoruz. Yeni transferlerimizin de kulübümüzde başarılı olacaklarına inanıyoruz” dedi. 
“En Büyük Hedefimiz Şampiyonluk”
� Santrafor mevkiinde oynayan ve Kastamonuspor'dan kadroya katılan Tayyib Kanarya, büyük bir camiaya geldiğini belirterek, “Şu an için en büyük hedefimiz şampiyonluk. Umarım yolun sonunda mutlu sona ulaşırız” dedi. 
İstanbulspor'dan kiralık olarak kadroya katılan Tolga Şahin ise, “Şampiyonluk için kurulmuş ve sezon başı bu hedefle yola çıkmış bir takıma transfer oldum. Biz de takımı hak ettiği yere, bir üst lige çıkarmak için elimizden geleni 
yapacağız” diye konuştu. Stoper mevkiinde oynayan İstanbulspor'dan transfer edilen Oğuzhan Yazıcı da, “Manisa lider bir takım. Biz de buraya katkıda bulunmaya ve şampiyon olmaya geldik. İnşallah bunu da başaracağız” ifadelerini 
kullandı 
                                                                                     (Haber Merkezi)

Ziraat Odası Yeni Yönetiminden 

Başkan Ergün'e Ziyaret

Sayfa 11'de

BAŞKAN ÇERÇİ 
ÖĞRENCİLERLE BİRLİKTE DENEY YAPTI 

Sayfa 9'da

Spil Mahallesi'ne 2 Yeni Oyun Parkı 
Yunusemre Belediyesi, Spil Mahallesi'nde iki 
alana çocuk oyun grubu 
kurdu. Park ve Bahçeler
 Müdürlüğü ekiplerinin
 yaptığı çalışmalar 
ile oyun gruplarına 
kavuşan çocukların 
sevinçleri görülmeye
 değerdi.     Sayfa 5'de

Yaralı Köpeğe Büyükşehir Şefkati

Sayfa 5'de

Başkan	Çelik,	Yılın	Belediye	Başkanı	Ödülünü	Aldı

Sayfa 4'de

YUNUSKENT 2. ETAPTA 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, binlerce vatandaşın merakla 
beklediği müjdeyi verdi. Başkan Çerçi, 
yaklaşık bin 600 konuttan oluşan 5.500 
Konutluk Akgedik Yunuskent Toplu Konut 
Projesi'nin 2. etabında müracaatların Mart 
ayında başlayacağını duyurdu. Belediye 
Başkanı Çerçi, birinci etaptaki konutların da 
yine aynı dönemde törenle hak sahiplerine 
teslim edileceğini açıkladı. 

MCBÜ Sarıkamış Şehitlerini 
Rahmet ve Minnetle Andı

Tarihimizin en acı olaylarından biri olan Sarıkamış 

Harekatı'nın 103. yıl dönümünde; vatan için, millet için 

canlarını feda eden; inancın, kardeşliğin, kahramanlığın 

destanını yazan Sarıkamış şehitlerimizi unutmamak ve 

unutturmamak amacıyla Manisa Celal Bayar Üniversitesi 

Rektörlüğü ile Sarıkamış Şehitlerini Yaşatma ve 

Dayanışma Derneği tarafından düzenlenen “Sarıkamış” 

konulu panel, 21 Aralık 2017 tarihinde MCBÜ Prof. Ümit 

Doğay Arınç Kültür Merkezinde gerçekleştirildi. Sayfa 6'da

YENİ SANAYİ SİTESİ İÇİN TOPLANDILAR

Sayfa 8'de

Jeopark Belediyeler Birliğinden Isıtan Yardım

Ye r e l 	 Y ö n e t i m l e r 	
dergisinin	 yılın	 belediye	
başkanları	 anketinde,	
Ş e h z a d e l e r 	 P a r k 	
p r o j e s i y l e 	 k e n t s e l 	
tasarım	 dalında	 yılın	
belediye	 başkanı	 seçilen	
Şehzadeler 	 Belediye	
Başkanı	 Ömer	 Faruk	
Ç e l i k , 	 K a y s e r i ' d e 	
düzenlenen	törende	yılın	
b e l e d i y e 	 b a ş k a n ı 	
ödülünü	 aldı.	 Başkan	
Çelik	 “Aşkla	 şevkle	 bu	
şehre	 hizmet	 etmeye	
devam	edeceğiz”	dedi.

MÜRACAATLAR 
 BAŞLIYOR 

Sayfa 11'de
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AKHİSARLI DOKTORDAN ÜRDÜN'LÜ MESLEKTAŞLARINA EĞİTİM

Ürdün�Üniversitesinde�eğitime�
katılan�hekimler,��bu�ileri�seviye�
uygulama�tekniklerini�kendileri�ile�
paylaşılmasından�dolayı�Dr.�Orhan�
Demirer'e�teşekkür�ederek,�
üniversiteleriyle�olan�iş�birliğinin�
gelecek�zamanda�da�sürmesi�
temennisinde�bulundular.�
(Haber�Merkezi)

Özel�Akhisar�Hastanesi�Dermatoloji�Uzmanı�Dr.�Orhan�DEMİRER,�15-16�Aralık�2017�
tarihlerinde�Ürdün'ün�başkenti�
Amman'�da�düzenlenen�program-
da�meslektaşlarına�
"Uygulamalı�Botoks�ve�Dolgu�
Eğitimi”�vermiştir.

BAŞKAN ÇAĞLAYAN VE YÖNETİMİNDEN
 BÖLGE MÜDÜR YARDIMCISINA ZİYARET

Manisa Gördesliler 

Derneği Başkanı Uğur 

Çağlayan ve yönetim 

kurulu üyeleri   Orman Su 

İşleri Bakanlığı 4 Bölge 

Müdürlüğüne, Bölge 

Müdür Yardımcısı olarak 

atanan  Mehmet İbrahim 

ÇOLAK hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundu.

Manisa'da faaliyet gösteren Manisa 

Gördesliler Derneği    Orman Su İşleri 

Bakanlığı 4 Bölge Müdürlüğüne, Bölge 

Müdür Yardımcısı olarak atanan  Mehmet 

İbrahim Çolak'ı  makamında ziyaret etti. 

Ziyarette konuşan Başkan Çağlayan 8 ila 

10 bin  arasında Manisa'da  Gördes'li 

olduğuna dikkat çekti. Başkan Çağlayan ” 

Manisa'da hemen hemen her sektörde 

Gördes'li vatandaşlarımız çalışmaktadır. 

Kamu kuruluşlarında özel sektörde  çok sayıda  dernek üyemizi görmek 

mümkün. Sizde bir Gördes'lisiniz.  İdari yüksek makamlarda Gördesli 

hemşehrimizin bulunması bizler için bir onurdur.  Başarılarının devamını 

diliyoruz” ifadelerini kullandı.

Orman Su İşleri Bakanlığı 4. Bölge Müdürlüğü, Bölge Müdür Yardımcısı 

Mehmet İbrahim Çolak ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek ” 

Gördes'imizde iş imkanları kısıtlı iş arayan  çok sayıda hemşehrimiz 

Manisa'da. İnsanlar doğduğu yerde değilde doyduğu yerde yaşıyorlar. 

Manisa'da iş yönünden imkan olduğundan dolayı  çok sayıda hemşehrimiz 

var. Size çok teşekkür ederim”  dedi. (Haber Merkezi)

Ahlat’lılardan Uğur Üncü’nün Ailesine Taziye Ziyareti
Manisa Ahlat Sosyal Dayanışma Kültür 
Derneği Başkanı Çelebi Aslan ve 
yönetim kurulu üyeleri geçen hafta 
tedavi gördüğü hastanede vefat eden  
Manisa eski MHP İl Başkanı Uğur 
Üncü’nün ailesine  taziye ziyaretinde 
bulundu.
Manisa Ahlat Sosyal Dayanışma Kültür 
Derneği Başkanı Çelebi Aslan ve 
yönetim kurulu üyeleri  MHP Manisa İl 
Başkanı  Erkan Öztürk’ü  makamında 
ziyaret  etti. Başkan Aslan  İl Başkanı 
Öztürk’e  merhum Üncü’nün  vefatından  
duyduğu  üzüntüyü dile getirdi. 
Sonrasında ise Manisa Ahlat Sosyal 
Dayanışma Kültür Derneği  yönetimi ve 
MHP  Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk 
Manisa eski MHP İl Başkanı Uğur 
Üncü’nün ailesine  taziye ziyaretinde 
bulundu. Başkan Çelebi Aslan “MHP’ de 
büyük emeği olan Manisa’mıza   kalıcı 
eserler bırakan   Uğur Üncü 
başkanımızı kaybetmemiz bizleri  
derinden üzdü. Mekanı cennet olsun. 
Manisa’mızda sevilen sayılan bir 
başkanımızdı” ifadelerini kullandı.

Salihli Köprülü Kavşağında Çalışmalar Başladı
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’ün 
girişimleriyle Salihli’nin trafiğini 
rahatlatmak, trafik sıkışıklığına 
çözüm bulmak ve trafik 
kazalarını en aza indirgemek 
amacıyla hazırlanan köprülü 
kavşak projesinde çalışma 
başladı. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı, çalışmaların 
başladığı projeyi yerinde 
inceledi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Salihli ilçesinde hayata 
geçirilecek Köprülü Kavşak 
inşaatında çalışmalar başladı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanı 
Fevzi Demir de çalışmaları yerinde 
inceledi. Daire Başkanı Demir, ilk 
olarak Salihli Belediye Başkanı 
Zeki Kayda’ya nezaket ziyaretinde 
bulundu. Vatandaşların can ve mal 
güvenliği açısından çalışmanın 
oldukça önemli olduğuna dikkat 
çeken Demir, 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün öncülüğünde il genelinde 
en güzel hizmetleri yapmanın çabasında 
olduklarını söyledi.
Hayırlı Olmasını Diledi
Salihli Belediye Başkanı Zeki Kayda da, 
ilçede trafiği büyük ölçüde rahatlatarak 
garaj önü ve Akhisar kavşaklarında 
yaşanan can ve mal kayıplarını 
önleyecek olan üst geçidin hayırlı 
olmasını diledi. Ziyaretin ardından Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanı Fevzi 
Demir, Salihli Belediyesi yetkilileriyle 
birlikte sahada incelemelerde bulundu.

SEVGİ, ACI, MUTLULUK, SAVAŞ, HUZUR ..
      ESKİ VE YENİ YIL

Ayşe Palitkıran’ın kaleminden

Ve yılbaşı yaklaşıyor, bir senenin 
daha sonuna geldik buna sevinip 
kutlamalı mıyız, yoksa bir yılı daha 
tüketmiş olmanın hüznünü mü 
yaşamalıyız? Geride bıraktığımız 
koskoca bir yıl kimimiz için 
mükemmel kimimiz için çok zor ve 
sıkıntılıydı. Belki 
unutamayacağımız kadar güzel, 
belki de hayal kırıklığına 
uğradığımız bir yıldı.

   Umutları yeşertmek için yepyeni 

bir yıl bizi bekliyor, elbette 

başaramadığınız zaman düş 

kırıklığına uğrayabilirsiniz ancak, 

yeniden denemezseniz işte o 

zaman yapılacak hiçbir şey 

kalmamıştır. Önümüzde fırsatları 

değerlendirmek için yepyeni bir yıl 

var. Aslında yeni yıl demek hayaller 

demek değildir. Tüm o 

hayallerimize yeni umutlar 

dilemektir. Örneğin mutlu olmayı 

istemek değil, mutlu olmak için 

nedenler beklemektir. Ya da kredi 

kartı borcunuz var diye kimse yeni 

yıl hatrına bu borcu ödemeyecek, o 

yüzden bence yeni yıla bir ruh verip 

ondan bir şey beklemeyelim.

Belki bambaşka insanlarla 
tanışacağız, belki kendimizi biraz 
daha tanıyacağız belki de 
olaylara daha farklı bakış 
açılarıyla yaklaşacağız ya da 
Platon'un felsefesi gibi 
“zincirlere bağlı kalacağız” 
veyahut kurtulmak için 
çırpınacağız. Bu yıl bazılarımız 
için sigarayı bırakacağımız, 
bazılarımız için yeni bir iş imkanı 
bulacağımız, bazılarımız için 
gerçekten diyete başlayacağımız, 
bazılarımız içinde hayallerimize 
kavuşacağımız ama hepimiz için 
çok sevip, çok sevileceğimiz bir 
yıl olsun. Yeni yılda bambaşka 
bir insan olmaya çalışmayın 
olabildiğinizin en yenisini olun.

    İyi ki yaşıyoruz ve halen hayat 
karmaşasında yer alıyoruz. İyi ki 
okuyabiliyoruz, dünyadan 
haberdarız hatta duyduklarımızı 
aktaracak kadar ajandamız, 
kalemimiz var. Ormanlarında 
nefeslendiğimiz, sularında 
serinlediğimiz yaşama 
alanlarımız var. Heybetli 
dağlarımız, bin bir çiçek açan 
kırlarımız, huzur timsali 
denizlerimiz var.

   Hep güzellikler mi var yani? 
Hayır olmasına hayır da.

 Çirkinliklerin sebebi de insanlar 
değil mi? Acılar, zulümler, hak ve 
adaletin dikkate bile 
alınmayacağı savaşlar acı ve 
gözyaşı keşke olmasa ama ne 
yazık ki olacak. Nefret, öfke, 
şiddet tohumunun hiç filizlenip 
büyüdüğünü gördünüz mü? 
Gereksiz hırs, art niyet, karalama, 
kıskançlıklarla nereye kadar 
gidebiliriz ki? Evet, hiç hak 
etmedikleri halde kıtlık ve 
sefaletle açlığa mahkum edilmiş 
çocuklar var. 

   Oyuncak yerine mermilerle 
oynayanlara sevgi ve güveni nasıl 
öğretebiliriz ki? Art niyetin prim 
yapmasından endişeliyiz ve halen 
umut avcıları gibi her gün 
tazelediğimiz umutlarımızın 
peşindeyiz.

   Bir yılı daha geride bırakırken 
en büyük dileğim, tüm dünyayı 
sarmasını istediğim barış ve 
huzur. Kardeşin kardeşe hesap 
sormadığı, çocukların çocuk gibi 
yaşadığı, açlığın geride kaldığı, 
barış türkülerinin söylendiği 
aydınlık dolu bir yıl temennim. 
Sevginin egemen olduğu bir 
dünyada, nice güzel yıllara..

Ziraat Odası Yeni Yönetiminden Başkan Ergün'e Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Şehzadeler Ziraat Odası Başkanı Mustafa 

Kaçire'nin istifasının ardından Hüseyin Altındağ başkanlığında oluşturulan yeni yönetimi makamında 
ağırladı. Şehzadeler Ziraat Odası Başkanı Hüseyin Altındağ ve yönetim kurulu üyeleri, Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ü makamında ziyaret etti. Oluşturulan yeni yönetim 
sonrasında Başkan Ergün'e ziyarette bulunmak istediklerini belirten Ziraat Odası Başkanı Altındağ, 
kendileri kabul etmelerinden dolayı Başkan Cengiz Ergün'e teşekkürlerini iletti. Manisa'nın tarımı ve 
çiftçiler hakkında bilgiler veren Ziraat Odası Başkanı Altındağ, çiftçiler için ellerinden geleni 
yapacaklarını kaydetti. Yeni yönetimin ziyareti dolayısıyla teşekkürlerini ileten Başkan Cengiz Ergün, 
yeni yönetime görevinde başarılar dileyerek hayırlı olsun dileklerini iletti (Haber Merkezi)

YUNUSKENT 2. ETAPTA MÜRACAATLAR BAŞLIYOR 
Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, binlerce 
vatandaşın merakla beklediği 
müjdeyi verdi. Başkan Çerçi, 
yaklaşık bin 600 konuttan 
oluşan 5.500 Konutluk Akgedik 
Y u n u s k e n t  T o p l u  K o n u t  
P r o j e s i ' n i n  2 .  e t a b ı n d a  
müracaatların Mart ayında 
b a ş l a y a c a ğ ı n ı  d u y u r d u .  
Belediye Başkanı Çerçi, birinci 
etaptaki konutların da yine 
aynı dönemde törenle hak 
sahiplerine teslim edileceğini 
açıkladı. 

Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, 
Yunuspark'ta gerçekleştirilen 
kahvaltıda basın mensuplarını 
ağırladı. Kahvaltı sonrası basın 
mensuplarının sorularını 
yanıtlayan Başkan Çerçi, 
Yunusemre Belediyesi olarak 
yaptıkları dev projelere ilişkin 
reğini yapar zaten. “

2. ETAP İÇİN MÜRACAATLAR 
MART AYINDA BAŞLAYACAK 

Türkiye'nin en büyük prestij 
projesi 5.500 konutluk 
Akgedik Yunuskent Toplu 
Konut Projesi'nde ilk etap 
konutların Mart ayında 
teslim edileceğini kaydeden 
Belediye Başkanı Çerçi, 2. 
Etap için de aynı dönemde 
müracaatların alınacağını 
ifade etti. Başkan Çerçi 
konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Projenin ilk 
etabında firma süre 
uzatımına gitti. Süreç 
ilerliyor. Şu anda evler 
tamamlandı. Çevre 
düzenlemeleri yapılıyor. 2. 
Etapta inşaatlar başladı. Bu 
etabın mimarisi çok farklı. 
Şubat-Mart ayında talep 
toplamayı hedefliyoruz. 
Yoğun bir müracaat var. 
Engellilere, şehit ve gazi 

y a k ı n l a r ı n a ,  b a s ı n  
mensuplarına kontenjan 
ayıracağız. Mart ayı itibariyle 
inşaat yüzde 20-25 seviyesine 
ulaşır. 2. etap 750 ve 800 konut 
olmak üzere 2 kısımdan 
oluşuyor. İlk kısmının seçime 
k a d a r  y e t i ş m e s i n i  
öngörüyoruz. Seçime kadar 
yaklaşık 1.900 konutu hak 
sahiplerine teslim etmeyi 
planlıyoruz. İlk etabımız olan 
1.100 konutumuzun da Şubat-
Mart ayında programları 
u y m a s ı  h a l i n d e  
C u m h u r b a ş k a n ı m ı z ı n ,  
Başbakanımız ın kat ı ldığı  
büyük  b i r  tö ren le  hak  
sahiplerimize anahtarlarını 
tes l im edeceğ i z .  P ro je  
Manisa'nın en büyük konut 
projesi. Ayrı bir ekibimiz gece 
gündüz çalışıyor. Gürle'de 
5.000 konuttan oluşan OSB 
Kent projemizde anket süreci 
tamamlandı. 

T o p l a m d a  1 0 . 5 0 0  k o n u t  
planlıyoruz. Projeyi 6-7 yıl 
i çe r i s i nde  tamamlamay ı  
hedefliyoruz. Bunların 1.100'ü 
bitti” ifadelerini kullandı. 

“BİZDE  CEK–CAK YOK İCRAAT 
VAR” 

“Biz vaat etmiyor; yapıyoruz. 
Bizde cek-cak yok, icraat 
var, netice var” diyen 
Başkan Mehmet Çerçi, “Ev 
s a h i b i  o l a m a y a n  
vatandaşımız için TOKİ ile 
beraber çalışıyoruz. Bu 
ç a l ı ş m a l a r a  2 0 1 4 ' t e  
başladık.  B i r i ler i  konut 
yapacağız diyor olabilir 
ama vakit geçti, tren kaçtı. 
Mart ayında yönetimde 4 yılı 
do lduracağız .  Göreve 
gelmeden önce konut 
so rununu  g ide receğ i z  
d e d i k .  Ç a l ı ş m a l a r a  
başladık. Bugün sonucunu 
alıyoruz. Türkiye'nin en 
büyük uydu kentlerinden 
birini yapıyoruz. Tabi bu 
döneme tamamı yetişmez 
ancak gelecek döneme 
tamamlanır.”

İLK KAZMA YAZ AYLARINDA 
VURULACAK 

B a ş k a n  Ç e r ç i ,  ş e h r i n  
merkezinin oluşturulacağı 
kentsel dönüşüme ilişkin de 
müjdeler vererek şunları 
söyledi: “Kentsel dönüşüm 
projemizde bakanlıktan 
onay bekliyoruz. Çok kısa bir 
s ü r e  i ç e r i s i n d e  
onaylanmasını bekliyoruz. 

çalışma yürütüyoruz. Laleli, 
Mesir, Mutlu, Lalapaşa 
Mahallelerinde 9 bin konut 
ve  i ş ye r i  yapacağ ı z .  
Şubat'ta plan bazında 
kentsel dönüşüm yürürlüğe 
girecek. Bir aksilik olmazsa 
yaz aylar ında kentsel 
dönüşüm için ilk kazmamızı 
vuracağız. Birileri ne kadar 
bağırsa da, kışkırtsa da biz 
b u n u  h a l k ı m ı z ı n  d a  
desteğiyle yapacağız. Atı 
alan Üsküdar'ı geçti. Bu 
proje başarılı olacaktır. 
Şehrimizin geleceği adına 
bunu yapmak zorundayız. 
B i z  ş e h i r c i l i k ,  s o s y a l  
belediyecilik yaparken 
birileri de reklam peşinde. 
Güneş balçıkla sıvanmaz.” 
“MECLİS ÜYELERİ EMİR 
ERİ DEĞİL” 
Büyükşehir Belediye Meclisinde 
2 0 1 8  y ı l ı n d a  s u y a  z a m  
y a p ı l m a m a s ı  k a r a r ı n ı n  
onaylanması sonrası Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün yaptığı açıklamalara 
ilişkin soruya da yanıt veren 
Belediye Başkanı Çerçi, Ergün'e 
büyükşehir meclisinin 2018 yılı 
bütçesini hatırlattı. Dr. Mehmet 
Çerçi, “Büyükşehir belediye 
meclisi 2018 yılı bütçesi 
yaklaşık 1 milyar 400 milyon 
olarak onaylandı.  Geçen yıl bu 
rakam 1 milyar 200 milyon 
civarıydı.
Bütçe meclisten oybirliği ile geçti. 
Bunun karşısında teşekkür edilmesi 
gerekiyor.

 Aynı meclis '2018 yılında suya 
zam yapmayalım' dedi. Bunun 
karşısında 'Hizmete engel 
oluyorsunuz' demek haddini 
aşmaktır; nimetin farkında 
olmamaktır. Milletin seçtiği meclis 
1.4 milyar bütçe vermişse reklam 
yapmak, algı yaratmak yerine 
hizmet edeceksin. Meclis üyeleri, 
emir eri değil ki her şeye 'evet' 
desin. Farklı düşünene de 
teşekkür edeceksin. Zaten 
kararların büyük bir kısmı oybirliği 
ile alınıyor. 2 tanesinde farklı 
düşünüyor diye tu-kaka olmaz ki. 
Hizmetler bekler, 
yatırım yapılmaz dersen halk da 
bunun hesabını sorar. 
Aşağılamaya, ötekileştirmeye, 
tahkir etmeye kalkarsan bu da 
senin kişiliğini gösterir. Bunlar 
doğru şeyler değil” diye konuştu. 
“ Z A M A N I  G E L D İ Ğ İ N D E  
GÖRÜŞÜLECEKTİR”
Belediye Başkanı Mehmet Çerçi, 
basın mensupların 2019 yerel 
s e ç i m l e r i n d e  b ü y ü k ş e h i r  
b a ş k a n l ı ğ ı n a  a d a y  o l u p  
olmayacağına ilişkin sorularına ise 
şu yanıtı verdi: “Büyükşehir 
belediye başkanlığına adayım 
diye bir iddiam hiç olmadı. Seçim 
zamanı geldiğinde partimizin 
yetkili kurulları, milletvekillerimiz, 
genel merkezimiz ile istişare ederiz. 
İçimizden kimin en uygun aday 
olduğu belirlenince de onun 
arkasında sonuna kadar dururuz. 
Böyle bir parti terbiyesinden 
geliyoruz. Hiçbir hırsımız yok. 
Derdimiz vatandaşımıza hizmet 
etmek, aldığımız emanetin hakkını 
vermek, milletin duasına haiz 
olmak, ülkemizin gelişmesine yerel 
yönetim olarak katkıda bulunmak. 
Aday olmak gibi bir iddiam yok. 
Ama bu, zamanı geldiğinde 
konuşulur. 
Partim kimi aday gösteriyorsa 
ek ib imle b i r l i k te o adayın 
arkasında dururuz. Şimdiden 
bunların konuşulmasını doğru 
bulmuyorum. İnşallah partimiz 
doğru ismi bulacaktır.”

(Haber  Merkezi)
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Yerel	 Yönetimler	 dergisinin	 yılın	
belediye	 başkanları	 anketinde,	
Şehzadeler	Park	projesiyle	kentsel	
tasarım	 dalında	 yılın	 belediye	
başkanı	 seçilen	 Şehzadeler	
Belediye	 Başkanı	 Ömer	 Faruk	
Çelik,	 Kayseri'de	 düzenlenen	
törende	 yılın	 belediye	 başkanı	
ödülünü	aldı.	Başkan	Çelik	“Aşkla	
şevkle	 bu	 şehre	 hizmet	 etmeye	
devam	edeceğiz”	dedi.

Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	
Öme r 	 Fa r u k 	 Ç e l i k , 	 y e r e l 	
yönetimler	 dergisinin	 Türkiye	
gene l inde 	 yap t ı ğ ı 	 anke t te 	
Şehzadeler	Park	projesiyle	kentsel	
tasarım	 dalında	 yılın	 belediye	
başkanı	 seçilmişti.	 Gümrük	 ve	
Ticaret	 Bakanı	 	 Bülent	 Tüfenkçi,	
Enerji	 ve	 Tabii	 Kaynaklar	 eski	
Bakanı	Taner	Yıldız,	Büyükşehir	ve	
ilçe	 Belediye	 Başkanlarının	
katıldığı,	 Kayseri'de	 düzenlenen	
törende	 Başkan	 Çelik,	 Anadolu	
Yerel	 Yönetimler	 Dergisi	 Genel	
Yayın	Yönetmeni	Mehmet	Oğuz'un	
elinden	 ödülünü	 aldı. 	 Ödül	
törenine	 Başkan	 Çelik'in	 yanısıra	
Belediye	Başkan	Yardımcıları	Bilal	
Demir,	 Ahmet	 Songüler,	 Belediye	
Meclis	 Üyesi	 Burhan	 Aydemir,	
Başkan	 Danışmanı	 Mimar	 Atilla	
Efendioğlu,	 katıldı.	 Şehzadeler	
Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	“	
Bu	 ödül	 Şehzadelerimize	 yaptığımız	
hizmetlerdeki	 aşkımızı	 ve	 şevkimizi	
artt ıracak . 	 Verdikler i 	 oylarla 	
hizmetlerimizi	 takdir	 eden	 herkese	
teşekkür	ediyorum.	Bu	başarı	sadece	
bizim	 değil,	 Şehzadeler	 halkının	 ve	
Şehzadeler	ailesinin	başarısıdır.

Yunusemre Belediyesi'nin 
öğrencilere fen bilimlerini ve 
deney yapmayı sevdirmek 
amacıyla bu yıl 3.sünü 
düzenlediği Bilim Şenliği 
etkinlikleri Halil Yurtseven 
İlkokulu ile devam etti. 
Başkan Çerçi'yle birlikte 
deney yapan öğrenciler; 
hem eğlendi, hem de 
deney yapmayı öğrendi. 

Yunusemre Belediyesi, bu yıl 
3.sünü düzenlediği Bilim 
Şenliği kapsamında Halil 
Yurtseven İlkokulu'ndaydı. 
Oldukça ilgi gören etkinliğe 
Y u n u s e m r e  B e l e d i y e  
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Şaver Yüksel, İlçe Milli Eğitim 
Müdür Vekili Metin Çengel 
de katıldı. Öğrencilerle bir 
araya gelen Başkan Çerçi; 
ç o c u k l a r l a  y a k ı n d a n  
ilgilenirken; onlarla birlikte 
d e n e y  y a p t ı .  B i l i m i n  
eğlenceli yanlarının da 
g ö s t e r i l d i ğ i  e t k i n l i k t e  
ç o c u k l a r  e ğ l e n e r e k  
öğrendi.  

 Yunusemre Belediyesi, bu yıl 3.sünü 
düzenlediği Bilim Şenliği 
kapsamında Halil Yurtseven 
İlkokulu'ndaydı. Oldukça ilgi gören 
etkinliğe Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Belediye 
Başkan Yardımcısı Şaver Yüksel, İlçe 
Milli Eğitim Müdür Vekili Metin 
Çengel de katıldı. Öğrencilerle bir 
araya gelen Başkan Çerçi; 
çocuklarla yakından ilgilenirken; 
onlarla birlikte deney yaptı. Bilimin 
eğlenceli yanlarının da gösterildiği 
etkinlikte çocuklar eğlenerek 
öğrendi.  

OKUL DOSTU BAŞKAN 

Öğrencilerin bilim şenliğine 
gösterdikleri ilginin kendilerini mutlu 
ettiğini kaydeden Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
deney yaparak bilginin 
pekiştirilebileceğine dikkat çekti. 
Başkan Çerçi konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediyelerin kuruluş 
felsefesinde yalnızca park, yol 
yapmak değil, gelecek nesillere bu 
ülkeye daha güçlü ortamı 
hazırlamak olduğunun bilincindeyiz.

Başkan	Çelik,	Yılın	Belediye	Başkanı	Ödülünü	Aldı
Bu	 ödülü	 bizlere	 destek	 veren	 her	
zaman	 yanımızda	 olan	 Şehzadeler	
halkımız	 adına	 alıyorum.	 Bu	 şehirde	
yaşayan	 herkesi,	 büyük	 şehzadeler	
ailesinin	 birer	 ferdi	 olarak	 kabul	
ed iyoruz . 	 İnsan lar ımız ı 	 s iyas i 	
görüşlerine,	 etnik	 kökenlerine	 göre	
ayırmadan,	 bu	 şehirde	 yaşayan	
herkesin	 belediyesi	 ve	 herkesin	
belediye	başkanı	olmak	için	çalışıyoruz.	
Hizmetlerimizi	 yaparken	 de	 asla	
gelecek	 seçimleri	 düşünerek	 değil,	
g e l e c e k 	 n e s i l l e r i 	 d ü ş ü n e r e k 	
hizmetlerimizi	 yapıyoruz.	 Şehzadelere	
olan	hizmet	aşkımızı	arttıracak	olan	bu	
ödül	 aynı	 zamanda,	 doğru	 bir	 yolda	
ilerlediğimizi	gösteriyor.	 İnşallah	2018	
yılında	 yapacağımız	 birbirinden	 güzel	
hizmetlerle 	 Şehzadeler'e 	 değer	
katacağız”dedi.

ÖDÜLLÜ	PROJE	ŞEHZADELER	PARK	2018	DE	MANİSA'NIN	HİZMETİNDE
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik'in en önemli projeleri arasında yer alan Şehzadeler Park Projesi, uzun bir süredir Manisa gündemini 
meşgul eden Sümerbank alanında hayata geçiriliyor. Toplam 17 dönümlük alanda 17 milyon lira bütçe ile yapılacak olan Şehzadeler Park projesinde, yılın 
365 günü mesir festival heyecanının yaşanabileceği yaklaşık 640 metre kapalı alanda diaromik Mesir Müzesi, ağırlıklı olarak Manisa'da bulunan ve 32 
adet tarihi eserin yer alacağı 'Minia Şehzadeler', Osmanlı döneminde Manisa'da bulunan şehzadelerin özelliklerinin ön plana çıkarılacağı 13 adet 1'e 1 
ölçekte şehzade heykelleri, çocuklar için oluşturulacak alanda 22 adet replika konsepti çizgi film ve masal kahramanlarının maketlerinin bulunduğu 
'Masal Park', Şehzadeler Park'ı gezmeye gelen vatandaşların rahatça vakit geçire bilmeleri için gerekli olan kafeterya, restoran ve sosyal donatı alanları, 
290 metrekaresi kapalı, 280 metrekaresi açık olmak üzerine toplam 570 metrekare alana sahip kafeterya ve ekolojik bir gölet yapılacak. Şehzadeler Park 
projesi 2018 yılında tamamlanmış olacak                                        (Haber Merkezi)

BAŞKAN ÇERÇİ BAĞLANTI YOLLARINI İNCELEDİ 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Türkiye'nin en prestijli projeleri arasında gösterilen 5500 Konutluk 
Akgedik Yunuskent Toplu Konut Projesi ile Gürle OSB Kent proje alanına ulaşımı sağlayacak bağlantı yollarında 
incelemede bulundu. 5500 Konutluk Akgedik Yunuskent Projesi'nde çalışmalar tüm hızıyla devam ediyor. Projenin 
1100 konutluk ilk etabında sona yaklaşılırken; 1584 konuttan oluşan 2. etabında da bloklar hızla yükseliyor. Altyapı 
ve bağlantı yollarının da yapıldığı projede çalışmaları inceleyen Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
çalışmaların hangi aşamada olduğu konusunda yetkililerden bilgi aldı. 

Akgedik'te yeni bir şehir 
inşa ettiklerini dile 
getiren Belediye Başkanı 
Çerçi, yaklaşık 10 
kilometrelik bağlantı yolu 
yaptıklarını söyledi. 
“Geleceğin 
Yunusemresini 
tasarlıyoruz” diyen 
Başkan Çerçi konuya 
ilişkin yaptığı 
açıklamada; 
“Manisa'nın en büyük 
sorunu olan konut 
sıkıntısına çözüm 
üretmek için Başbakanlık 
Toplu Konut İdaresi 
(TOKİ) ile birlikte 5500 
Konutluk Akgedik 
Yunuskent Toplu Konut 
Projesi'ni hayata 
geçirdik. Projenin ilk 
etabı tamamlanmak 
üzere. İkinci etabı da 
başladı. 

Yine Organize Sanayi 
Bölgesi (OSB)'nde çalışıp da 
ev sahibi olamayan 
vatandaşlarımız için OSB 
yönetimiyle birlikte 
uygulamaya koymaya 
hazırlandığımız Gürle OSB 
Kent Projemizde süreç hızla 
ilerliyor. Tüm bu çalışmaların 
yanında belediye olarak 
altyapı ve bağlantı yolları 
çalışmaları da sürüyor. 
Akgedik-Gürle ve OSB'yi 
birbirine bağlayacak 
yaklaşık 10 km'lik bir yol. 25 
metre genişliğindeki 
yolumuz gelecekteki nüfus 
yoğunluğu dikkate alınarak 
yapılıyor. Çalışmaları çok 
kısa bir süre içerisinde 
tamamlamayı planlıyoruz” 
diye konuştu. 
                     (Haber Merkezi)

BAŞKAN ÇERÇİ ÖĞRENCİLERLE BİRLİKTE DENEY YAPTI 

2023 – 2071 gibi vizyonel hedeflerimizin gerçekleşmesinde 
geleceğin yetişkinleri olacak çocuklarımızın büyük katkısı 
olacağına inanıyoruz. Ülkemizin geleceği olan çocuklarımızın 
temel bilimlere sahip çıkarak en küçük yaştan itibaren ilgilerini 
bilime yönlendirme amacıyla kuruluşumuz ile beraber 
başlattığımız Bilim Şenliği'nin bu yıl 3.sünü düzenliyoruz. Bu 
etkinliğimize katkıda bulunan herkese çok teşekkür ediyorum” 
dedi. 

   Etkinlik sonunda Halil Yurtseven İlkokulu Müdürü Ayşen Oğuz ve 
Halil Yurtseven İlkokulu Eğitim ve Öğretimi Geliştirme Ekibi 
tarafından Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi'ye 
eğitime ve öğretime duyarlı ve destekleyici tutumundan dolayı 
“Okul Dostu Belgesi” takdim edildi.
(Haber merkezi) 

Dokumada İlkler Sergisi Açıldı
Manisa Büyükşehir Belediyesinin aylık kültür sanat etkinlikleri kapsamında 

'Dokumada İlkler' sergisi açıldı. Halı ve kilim dokuma üzerine eserlerin bulunduğu sergi 
25-28 Aralık tarihlerinde Kültür Merkezi Lale Fuaye Salonu'nda gezilebilir.

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin aylık kültür 
sanat etkinlikleri kapsamında, 'Dokumada 
İlkler' adlı halı ve kilim dokuma sergisi Kültür 
Merkezi Lale Fuaye Salonu'nda açıldı. Açılışa, 
Büyükşehir Belediyesi Başkan Danışmanı 
Azmi Açıkdil, Salihli Belediye Başkan 
Yardımcısı Mahmut Süreyya Karaoğlu, Kültür 
Şube Müdürü Fırat Özcan katıldı. Sanatçı 
Sultan Gençtürk'ün yüzlerce halı ve kilim 
dokumadan oluşan eserlerini inceleyen 
Başkan Danışmanı Azmi Açıkdil, eserler 
hakkında bilgiler aldı.  Başkan Danışmanı 
Azmi Açıkdil, “Sanatçı Sultan Gençtürk, 
alışılmış halı motiflerinden ziyade, çocukların 
yaptığı resimleri halıya dokuyarak bir çalışma 
da ortaya çıkarmış. Bölgemizin çeşitli 
yörelerinden Uşak'tan, Bergama'dan 
motiflerle dokunmuş halılar da var. 

Güzel bir sergi, sanatçımızı tebrik ediyorum” 
dedi. 
Gençtürk, “Büyükşehir Belediyesine 
teşekkür ediyorum”
Salihli Belediyesi Halıcılık Atölyesinde 2004 
yılından beri usta öğretici olarak görev 
yaptığını belirten Sanatçı Sultan Gençtürk, 
Çocuklar Çizsin Biz Dokuyalım projesini de 
geliştirdi.  Gençtürk, çalışmalarında 
çocukların çizdiği resimleri halılara ve 
kilimlere dokuyarak bir ilki de gerçekleştirdi. 
Sanatçı Sultan Gençtürk, “Eserlerimi 
Manisa'da sergilemekten dolayı çok 
mutluyum. Desteklerini esirgemeyen 
Manisa Büyükşehir Belediyesine teşekkür 
ediyorum” dedi.

(Haber Merkezi)

İtfaiye Tatbikatlara Devam Ediyor

Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı tarafından 112 
Acil Çağrı merkezinde görevli 25 personele yangınlara müdahale ve acil 
durumlarda bina tahliye tatbikat eğitimi verildi. 

Manisa ve Manisalıların huzur ve güven içerisinde yaşayabilmeleri için 365 gün 24 saat görev 
yapan Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı, yangınlara müdahale ve acil 
durumlarda bina tahliye tatbikat eğitimlerine de devam ediyor. Bu kapsamda, 112 Acil Çağrı 
Merkezinde görevli 25 personele yangınlara müdahale ve bina tahliye tatbikatı yapıldı. Çalışan 
personeller ilk olarak yangın ve yangınlara müdahale eğitimi aldıktan sonra bina tahliye 
tatbikatı yaptı. Son olarak da yangın söndürme tatbikatı yapıldı. Eğitim İtfaiye Dairesi 
Başkanlığından eğitmenler Serdar Kurt ve Mehmet Ateş tarafından verildi.
                                                                                                  (Haber Merkezi)

Kadın Muhtarlara Büyükşehir Desteği
“Yerel Yönetimlerde Kadının Yeri'' konulu 1. Kadın Muhtarlar Çalıştayı, Adana Sürmeli Otel'de yapıldı. 

Çalıştaya Manisa'dan da 6 kadın muhtar ve 3 kadın muhtar azası olmak üzere 9 kadın katıldı. Yunusemre 
Muhtarlar Derneği Başkanı ve Laleli Mahalle Muhtarı Bedriye Pehlivan, ulaşımlarının Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından karşılandığını belirterek, Başkan Cengiz Ergün'e teşekkür etti.

Türkiye Muhtarlar Konfederasyonu, KA-DER Adana Şubesi, Çukurova Belediyesi ve Çukurova 
Üniversitesinin destekleriyle yapılan 'Yerel Yönetimlerde Kadının Yeri'' Kadın Muhtarlar Çalıştayı, 
Türkiye'nin dört bir yanından bir araya gelen 100 kadın muhtarın katılımı ile Adana Sürmeli Otelde 
yapıldı. Manisa'dan 6 kadın muhtar ve 3 kadın muhtar azası olmak üzere 9 kişi çalıştaya katıldı. 
Yunusemre Muhtarlar Derneği Başkanı ve Laleli Mahalle Muhtarı Bedriye Pehlivan, Ulaşım Dairesi 
Başkanlığı tarafından ulaşımlarının sağlandığını belirterek, Başkan Cengiz Ergün'e ve heyetine teşekkür 
etti. 
                              (Haber Merkezi)
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Manisa Ticaret ve Sanayi 
Odası'nın Aralık ayı olağan meclis 
toplantısı yapıldı. Meclis Başkanı 
Hayati Dolman'ın başkanlığında 
gerçekleşen toplantıda odanın 8 
milyon 300 bin TL olarak 
belirlenen 2018 yılı bütçesi kabul 
edildi.  Yılın son meclis 
toplantısında konuşan Manisa 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adnan Erbil 2017 
yılının genel değerlendirmesini 
yaptı.

2017 yılının sıkıntıların 
büyüdüğü, terör olaylarının ön 
planda yer aldığı bir yıl olduğunu 
belirten Manisa Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Erbil, 'Acısıyla tatlısıyla 
bir yılı daha geride bırakıyoruz. 
Ancak ne yazık ki 2017, Türkiye 
için sosyal, siyasal ve ekonomik 
açıdan olumlu bir yıl olarak 
geçmedi. Aksine sıkıntıların 
büyüdüğü bir yıl oldu. 2017'de  de 
dünya terör saldırılarıyla sarsıldı. 
Daha yeni yılın ilk saatlerinde 
İstanbul'da Beşiktaş Ortaköy'de 
bir gece kulübüne düzenlenen 
terör  saldır ıs ında,  79 k iş i  
yaralandı, 39 kişi ise hayatını 
kaybetti. Hemen akabinde İzmir 
adliyesi yakınlarında meydana 
gelen terör saldırısında da  polis 
memuru Fethi Sekin ve bir adliye 
çalışanı şehit düştü. Terör sadece 
ülkemizde değil dünyanın her 
yerinde. İngiltere, Rusya, İsveç, 
İspanya, Amerika Birleşik 
Devletleri ,  Mısır  ve daha 
sayamadıklarım. PKK, FETÖ ve 
DAEŞ terörü hala ciddi bir tehlike 
olmaya ve canımızı yakmaya 
devam ediyor' dedi.

'Dış politikada sıkıntılar 
yaşadık'

Siyasi açıdan da dış 
politikamız da geride bıraktığımız 
yılda sıkıntıların olduğunu 
söyleyen Başkan Erbil, '2017'de 
siyasi açıdan da dış politikamız 
pek parlak geçmedi. ABD ile 
ilişkilerimizde son dönemde 
yaşanan vize kriziyle birlikte 
süregelen gerginlik, ABD Başkanı 
Donald Trump'ın Kudüs'ü İsrail'in 
başkenti ilan etmesiyle aradaki 
restleşme daha da tırmandı. Öte 
y a n d a n  A v r u p a  
Parlamentosu'nun, Türkiye'nin 
AB üyelik müzakerelerinin askıya 
alınması tavsiyesinde bulunması, 
Almanya'nın Türkiye ile AB 
arasındaki Gümrük Birliği'nin 
genişletilmesini veto etmesi 
nedeniyle yaşanan gerginlik 
AB'yle olan ilişkilerimizi yıprattı. 
Batı ile devam eden sorunlara 
karşın doğudaki Rusya ile 
işbirliklerimiz ise artıyor' diye 
konuştu.

'Büyümede rekor kırarken, 
enflasyon ve işsizlik rakamları 
hala çok yüksek'

E k o n o m i d e  s o n  
çeyreğinde büyümede rekor 
kırıldığını, ancak işsizlik ve 
enflasyon rakamlarının hala çok 
yüksek olduğunu belirten Başkan 
Erbil, 'Ekonomimizde ise durum 
iç açıcı değil. İşsizlik ve enflasyon 
oranları hala çok yüksek. Türkiye 
İs tat is t ik  Kurumu (TÜİK) 
tarafında açıklanan verilere göre, 
2016 yılının Kasım ayında, %7 
oranında gerçekleşen tüketici 
fiyat endeksi, 2017 yılı Kasım 
ayında bir önceki yılın aynı 
döneminde gerçekleşen oranın 
yaklaşık iki katına çıkarak 
%12,98 seviyesine yükseldi. 
İşsizlik oranı ise yine TÜİK 
tarafından açıklanan, 2017 yılı 
Eylül ayı verilerine göre %10,7 ile 
hala çift hanedeki seyrini ne yazık 
ki sürdürüyor. Bizim esas üretimi 
a r t ı r a n  y a t ı r ı m l a r  
gerçekleştirmemiz gerekiyor. 
Ancak bu şekilde enflasyon ve 
işsizlik oranlarında istenilen 
seviyelere ulaşabiliriz. Tüm bu 
olumsuzluklara rağmen yılın 
üçüncü çeyreğinde ekonomik 
büyüme rekor kırarak, %11,1 
oranında gerçekleşti. Ancak bu 
büyümeyi, ekonomik aktiviteyi 
canlandırmak amacıyla hayata 
g e ç i r i l e n  t e şv ik l e r,  ve rg i  
i n d i r i m l e r i ,  k a p s a m l a r ı  
genişletilen kredi imkânları ve 
Kredi Garanti Fonu tarafından 
sağlanan desteklere borçluyuz' 
dedi.
� � � ' 2 0 1 8  
yılında uygulanacak yeni 
teşvikler açıklandı'
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde 
düzenlenen Milli İstihdam 
Seferberliği Ödül töreninde 2018 
yılında uygulanacak 
teşviklerinde açıklandığını dile 
getiren Başkan Erbil, 'Geçtiğimiz 
günlerde Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Jülide 
Sarıeroğlu tarafından yeni bir 
teşvik daha açıklandı. 14 Aralık 
2017 tarihinde 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesinde 
gerçekleştirilen, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Tolga Tunç 
Çalışkan ve Yönetim Kurulu 
Üyemiz Kamil Yüzgenkaya ile 
şahsım tarafından da katılım 
sağlanmış olan, Milli İstihdam 
Seferberliği Ödül Töreni'nde 
açıklanan yeni istihdam 
teşviklerine göre, imalat ve 
bilişim sektörlerinde sağlanacak 
yeni istihdamın tüm sigorta 
primlerinin ve vergilerinin prime 
esas kazanç üzerinden 
karşılanacağını, diğer sektörlerde

ise yeni istihdam edilen her 
çalışanın  sigorta priminin ve 
v e rg i l e r i n i n  a s g a r i  ü c r e t  
üzerinden ödenmeye devam 
edileceğini ifade etti. 3 ve daha az 
çalışanı olan imalat sanayi 
sektörlerinde yaratılacak her bir 
genç istihdamı için ise çalışanın 
tüm giderlerinin bir ay işveren, bir 
a y  i s e  d e v l e t  t a r a f ı n d a n  
karşılanacağını vurguladı' diye 
konuştu.

        '2017 yılında bir çok 
etkinlik ve projeye imza attık'

Konuşmasında odanın 
2017 yılında gerçekleştirdiği 
faaliyetlere de değinen Başkan 
Erbil, 'Odamızın yıl boyunca 
gerçekleştirdiği faaliyetlere de 
kısaca değinecek olursak;  
İstihdam Seferberliği'nden dış 
ticaret seminerine, mesleki 
y e t e r l i l i k  s i s t e m i n d e n  
arabuluculuk'a kadar, pek çok 
konu başlığında, eğitim ve 
b i lg i l end i rme  top lan t ı l a r ı  
düzenledik. Odamızca, Zafer 
Kalkınma Ajans ı 'n ın  h ibe  
d e s t e ğ i y l e  2 0 1 7  y ı l ı n d a ,  
“ İ n o v a s y o n u n  k o r u n m a s ı  
kapsamında işletmelerin patent ve 
markalaşma kapasitelerinin 
a r t t ı r ı l m a s ı ”  p r o j e s i  
gerçekleş t i r i ld i ,  p ro je  i le  
üyelerimize patent ve markalaşma 
süreci eğitimi düzenlendi. Hazır 
yeri gelmişken, buradan da 
müjdesini vereyim. 27 Aralık 
Çarşamba günü Zafer Kalkınma 
Ajansı tarafından,  2018 yılı proje 
teklif çağrıları kapsamında iki 
yeni mali destek programı ilan 
edilecek. Bunlardan biri imalat 
sanayisinde faaliyet göstermekte 
o lan  KOBİ ' le r in ,  AR-GE,  
inovasyon,  b i lg i - teknoloj i  
transferi, uluslararasılaşma ve 
m a r k a l a ş m a y a  y ö n e l i k   
projelerine sağlanacak hibe 
desteği olan Gelişen Kobi Mali 
Destek Programı (GEKOP), 
diğeri ise kar amacı gütmeyen 
kurum ve kuruluşların  atık 
yönetimi, yenilenebilir enerji ve 
enerji verimliliği konularındaki 
altyapı projelerine sağlanacak 
hibe desteği olan çevre ve enerji 
altyapı mali destek programı 
(ÇEDEP). Az önce bahsetmiş 
olduğum proje teklif çağrılarına 
ilişkin 4 Ocak 2018 tarihinde 
Odamız Hizmet Binası'nda, 
bilgilendirme toplantısı, 17 Ocak 
2018 tarihinde ise yine Odamız 
Hizmet Binası 'nda,  eğit im 
toplantısı gerçekleştirilecek. Söz 
konusu hibe desteklerinden 
fayda lanmak  i s t eyen  tüm 
ü y e l e r i m i z i ,  t o p l a n t ı l a r a  
katılmaya davet ediyorum. 

Odamızın vermiş olduğu hizmetler kapsamında 
2017 yılı içerisinde; 362 adet kapasite raporu 
tanzim edildi. 52.783 adet dolaşım belgesi 
verildi. 9.421 adet K belgesi işlemi yapıldı. 2.254 
adet sayısal takograf sürücü kartı verildi. 1.412 
adet hijyen eğitim sertifikası verildi. Ticaret Sicil 
Müdürlüğünde, 727 adet yeni kayıt, 260 adet 
terkin işlemi yapıldı. Hizmetlerimizin yeni yılda 
katlanarak daha da artacağına olan inancım tam' 
dedi.'Yeni yılla birlikte etkinliklerimize hız 
kesmeden devam edeceğiz’
2018 yılında odanın yapacağı etkinliklerle ilgili 
de meclis üyelerini bilgilendiren Başkan Erbil, 
'2018 yılında etkinliklerimize hız kesmeden 
devam ediyor olacağız. 
2-5 Ocak 2018 tarihleri arasında, 'Zafer 
Kalkınma Ajansı'nın hibe desteğiyle hayata 
geçirmiş olduğumuz, KOBİ'lerde hibe ve 
teşvikler eğitim sertifika programı ile Odamız 
Hizmet Binasında  ücretsiz olarak hibe ve 
teşvikler eğitim ve sertifika programı 
düzenleyeceğiz.Manisa'da faaliyet gösteren 
işletmelerin ve KOBİ'lerin,Türkiye'de 
uygulanan ulusal ve uluslararası hibe 
programları hakkında bilgilerinin artırılmasına 
katkı sağlayacak olan sertifika programına ilgi 
çok yüksek.  20 kişilik kontenjanımız şimdiden 
doldu bile. İş dünyasına yeni girişimciler 
kazandırmaya devam ettiğimiz ve periyotlar 
halinde düzenlemiş olduğumuz uygulamalı 
girişimcilik eğitimlerine bir yenisini daha 
ekliyoruz. 22-26 Ocak 2018 tarihleri arasında, 
Odamız Hizmet Binasında,  KOSGEB Manisa 
Müdürlüğü ve İŞKUR' un ortak 
organizasyonuyla Uygulamalı Girişimcilik 
Eğitimi düzenleyeceğiz. Sanmayın ki, 
etkinliklerimiz sadece eğitim ve sertifika 
programları ile sınırlı. 31 Ocak - 02 şubat 2018 
tarihleri arasında,Güney Kore'nin Seul kentinde 
düzenlenecek olan  “Led Korea 2018 Elektrik 
Elektronik Fuarı'na İş ve İnceleme gezisi 
düzenleyeceğiz. Gezi kapsamında LG ya da 
Samsung fabrikalarına ziyaret de 
gerçekleştirmeyi planlıyoruz. Yine Odamızca, 
20-25 Şubat 2018 tarihlerinde, Almanya'nın 
Başkenti Berlin'de düzenlenecek olan Bautech 
Berlın 2018 uluslararası Yapı ve İnşaat 
Teknolojileri Fuarı'na KOSGEB destekli İş ve 
İnceleme gezisi düzenleyeceğiz.  Gezinin destek 
kapsamına girmesi için KOSGEB Manisa 
Müdürlüğü'ne başvurumuz yaptık. Kasım ayı 
meclis

toplantımızda, Turgutlu Meslek Yüksek 
Okulu Müdürü ve Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi İşyeri Uygulama Eğitimi 
Koordinatörü Prof.Dr.Kenan Yal ınız 
tarafından sunumu gerçekleştirilen 'İşyeri 
Uygulama Eğitimi' modeline ilişkin Odamız 
ile Manisa Celal Bayar Üniversitesi arasında 
iyi niyet protokolü imzalandı. Hayata 
geçirilen bu projenin, nitelikli eleman 
ihtiyacını önemli ölçüde gidereceğine 
inanıyorum. Geçtiğimiz günlerde hayatını 
kaybeden, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve 
İstanbul Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı İbrahim Çağlar'ın vefatı sebebiyle 
derin bir üzüntü duyduğumu ifade etmek 
isterim. Kendisine Allah'tan rahmet, oda ve 
borsa camiamıza, ailesine ve yakınlarına 
başsağlığı diliyorum.  İbrahim Çağlar'ın 
vefatının ardından, yapılan seçimlerin 
sonucunda İstanbul Ticaret Odası  Yönetim 
Kurulu Başkanlığına seçilen Öztürk Oran'a 
da çalışmalarında başarılar diliyorum. 
Sözlerime burada son verirken, önümüzdeki 
yılın hepimize sağlık, mutluluk, huzur ve 
barış getirmesi temennisiyle  yeni yılınızı en 
içten dileklerimle kutluyor, hayırlı akşamlar 
diliyorum' dedi.
'Bütçemiz hayırlı olsun'

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil'in 
konuşmasının ardından Manisa TSO'nun 
2018 yılı bütçesi görüşüldü.  Denk bütçe 
esasına göre hazırlanan Manisa TSO'nun 
2018 yılı bütçesi meclis üyelerinin oylarıyla 
kabul edildi.  Manisa Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil, 
kabul edilen 2018 yılı bütçesinin ardından 
yaptığı teşekkür konuşmasında 'Meclis 
üyelerimizin yönetim kurulumuza 
gösterdiği güvene teşekkür ediyorum. 
Bütçenin hazırlanmasında emeği geçen 
odamız personeli başta olmak üzere, 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyemiz Mehmet 
Yılmaz'a ve yönetim kurulu üyelerimize 
sizlerin huzurunuzda teşekkürlerimi 
sunmayı bir borç biliyor, 2018 yılı 
bütçemizin odamıza  ve camiamıza  hayırlı 
olmasını diliyorum' dedi.
                     (Haber merkezi)

Tarihimizin en acı olaylarından biri 

o lan Sarıkamış Harekatı 'nın 103. yı l  

dönümünde; vatan için, millet için canlarını feda 

eden; inancın, kardeşliğin, kahramanlığın 

destanını yazan Sarıkamış şehitlerimizi 

unutmamak ve unutturmamak amacıyla Manisa 

Celal Bayar Üniversitesi Rektörlüğü ile 

Sarıkamış Şehitlerini Yaşatma ve Dayanışma 

Derneği tarafından düzenlenen “Sarıkamış” 

konulu panel, 21 Aralık 2017 tarihinde MCBÜ 

Prof. Ümit Doğay Arınç Kültür Merkezinde 

gerçekleştirildi.

Sarıkamış Şehitlerini Yaşatma ve 

Dayanışma Derneği Başkanı Öztürk Demir 

panelin açılışında yaptığı konuşmada, “Manisa 

Celal Bayar Üniversitesi ile ortaklaşa bu 

organizasyonu düzenlemekten büyük mutluluk 

ve heyecan duyuyoruz. Biz bu yola çıktığımızda 

hedefimiz, sizler gibi genç arkadaşlarımızı 

kazanmaktı. Çanakkale gibi, Sarıkamış gibi, 

Yemen gibi nice kahramanlık destanlarımızı 

nesilden nesile aktaracak arkadaşlarımıza 

ulaşmaktı. 103. yıl etkinliklerimizin en önemli 

teması  “Şehi t ler imiz i  unutmayacağız,  

u n u t t u r m a y a c a ğ ı z ”  i d i .  D e r n e ğ i m i z  

organizasyonunda, 24 Aralık Pazar günü Spil 

Dağı yürüyüşümüz olacak. 22 Aralık 1914'teı 

gerçekleşen ve binlerce şehit verdiğimiz o 

dramatik geceyi anlatmak, anlamak ve 

şehitlerimizi yâd etmek istiyoruz. Sarıkamış 

Şehitleri Yaşatma ve Dayanışma Derneği olarak, 

Türkiye'nin bir ucundan diğer ucuna ulaşmak ve 

tarihimizi anlatmak istiyoruz. Katılımlarınızdan 

dolayı hepinize sonsuz teşekkürlerimi 

sunuyorum” diye konuştu.  

Prof. Dr. Muzaffer Tepekaya, 

“Sarıkamış Destanı, sevdiklerinin koynunda 

yatmak varken, beyaz karı kefen seçenlerin 

destanıdır.”

Panel moderatörü MCBÜ Rektör 

Yardımcısı ve MCBÜ Fen-Edebiyat Fakültesi 

Tarih Bölümü Başkanı Prof. Dr. Muzaffer 

Tepekaya, Sarıkamış harekâtının 103. yılı 

münasebetiyle bir araya gelindiğini belirterek, 

“Sarıkamış Destanı, sevdiklerinin koynunda 

yatmak varken, beyaz karı kefen seçenlerin 

destanıdır. Devletin istiklâli, milletin bağımsızlığı 

için yola çıkanların hikâyesidir. Bizler bu destanı 

s iz lere,  s iz ler  de gelecek kuşaklara 

aktaracaksınız. Şehitlerimizi rahmet ve minnetle 

anıyoruz” dedi.Yrd. Doç. Dr. Cengiz Çakaloğlu, 

“Milletimiz, en umutsuz anda bile öyle şeyler 

başarıyor ki bu bizlere büyük bir umut ve 

teminat veriyor.”

MCBÜ Fen-Edebiyat Fakültesi Tarih 

Bölümü Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr. Cengiz 

Çakaloğlu, ”I. Dünya Savaşı'na Girerken 

Osmanl ı  Ordusunun Durumu” konulu 

konuşmasında, “Bizler öyle bir milletin 

mensuplarıyız ki, son 100 yıla bakıldığında 

sevinçlerin ve acıların en büyüğünü yaşayarak 

ne kadar büyük bir millet olduğumuzu tüm 

dünyaya gösterdik. Bir milleti millet yapan 

yaşadığı acılar, sevinçler, kahramanlıklardır. Bu 

milletin tarihçisi olmak insana ayrı bir gurur 

veriyor.

 En umutsuz anda bile bu millet öyle 

şeyler başarıyor ki bu bizlere büyük bir umut ve 

teminat veriyor. Son 100 yıldaki olayları peş peşe 

düşündüğümüzde; 93 harbi ile başlayan, tarihte 

ender görülecek şekilde bu milleti yoran, çok 

büyük kayıplar vermesine sebep olan olaylar var. 

1897'de Yunan Harbi, arkasından Ermeni 

meselesi, Makedonya ve Yemen meselesi, 

1911'de adı konmuş savaşlar ve 11 yıl süren Milli 

Mücadeleye kadar devam eden Balkan 

savaşları, Birinci Dünya Savaşı ve ardından 

İstiklal Savaşı. 1911'den 1922'ye kadar adına 

savaş dediğimiz, takip eden sürede adına savaş 

diyemeyeceğimiz o kadar çok olay var ki. İşte bu 

adına savaş diyemeyeceğimiz olayların, bizlere 

olan zararlarını çok iyi bilemiyoruz. Yakın 

tarihimizde bizi çok etkileyen önemli olaylar 

vardır. İstiklal Harbi dışında Çanakkale, 

Sarıkamış ve Yemen ön plana çıkan olaylardır. 

Sarıkamış bu kadar önemli bir olay olmasına 

rağmen, bu millet hafızasından silmişti. Belki 

yakın tarihimizde yaşadığımız travmaların bir 

sonucuydu. Arka planında yatan sebep her ne 

olursa olsun; bizi biz yapan bu değerlere, vatan 

uğrunda, bayrak uğrunda canını vermiş o 

şehitlere olan vefa borcumuzu, minnet 

borcumuzu ödemenin vakti gelmiştir. Son on 

yıldır Sarıkamış kamuoyunun gündemine geldi 

ve layıkı veçhile anılmaya başlandı. Sarıkamış'ta 

her aileden bir şehit verdik. Onlar bu vatanın 

harcını oluşturdular. Aynı şekilde bence halen 

üstü örtülü, kapağını açmadığımız bir yer daha 

var. Yemen'i de aynı şekilde gündeme 

getirmemiz ve bu tür etkinliklerle anmamız 

gerekiyor. Ordumuz çok yorgun bir orduydu, çok 

büyük kayıplar vermişti. İttihat ve Terakki 

Dönemi'nde ordu içerisinde çıkan ikilik, ordunun 

siyasete karışması, Abdülhamit Dönemi 

subaylarıyla mektepli alaylı çekişmesi orduyu 

yıpratan hususlardı. Balkan Savaşı'nın 

kaybedilmesinde bu ikiliğin moral bakımından 

etkisi olmuştu. Diğer hususlar da Abdülhamit 

Dönemi subaylarını tasfiye etmek için çıkarılan 

kanunlar, nakliye ve erzak durumuydu. 

Harekâtın gerçekleştirildiği Üçüncü Ordu Bölgesi 

aslında çok sıkıntılı bir bölgeydi. Hamidiye 

alayları daha önce bölgede kurulmuş olmakla 

birlikte Meşrutiyet Döneminde Hamidiye 

alaylarının formatı ve yapısı değişmiş, 

dolayısıyla hem Birinci Dünya Savaşında hem 

İst ik la l  Savaşı  sı rasında çok ver iml i  

kullanılamamıştır.Savaşın hemen başında, 

Kasım ayında Rus donanması içi asker dolu dört 

gemimizi batırmıştır ve denizden ulaşım sıkıntılı 

olacaktır. En yakın demiryolu Ulukışla'dır. 

Ulukışla'dan  Erzurum'a

. Ruslar bu galibiyetlerini Petrograd Telgraf Ajansı 

vasıtasıyla dünyaya duyurdular. Dünya basını da onlardan alıntılar 

yaptı. Bu harekât sırasında yalnız Türk ordusu değil, Rus ordusu da 

büyük kayıplar verdi ve 65 bin kişilik ordusunun yaklaşık yarısını 

kaybetti” dedi.

Sarıkamış'ı bize tanıtan, Sarıkamış'la ilgili günümüzdeki 

algıyı yaratan eserin Köprülü Şerif'in “Sarıkamış Meydan Muharebesi 

ve İhata Manevrası” isimli eseri olduğunu söyleyen Prof. Dr. Tuncay 

Öğün, “Bu eser Sarıkamış Harekâtı'nı aydınlatmak yerine, iyice 

bulandırmaktan başka bir işe yaramamış ve günümüzde de 

Sarıkamış'la ilgili bilinmezlerin kaynağı olmuştur” diye konuştu.

Yrd. Doç. Dr. Özlem Nemutlu, “Dileğimiz; Türk tarihinin 

bütün zaferleri ve Sarıkamış gibi felaketlerin, güçlü sanatçıların 

elinde, estetik yönleri zengin ve nitelikli bir şekilde 

romanlaştırılmasıdır.”MCBÜ Fen-Edebiyat Fakültesi Türk Dili ve 

Edebiyatı Bölümü Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr. Özlem Nemutlu, 

“Savaşlar, edebi ederlerin en önemli temalarından biridir. Bu yüzden 

gerek Batı, gerekse Türk Edebiyatında savaş edebiyatı dediğimiz bir 

edebiyat anlayışı doğmuştur. Bizim edebiyatımızda da 93 Harbi, 

Balkan Savaşları, Trablusgarp, 1. Dünya Savaşı ve Milli Mücadele 

başta şiir, roman ve tiyatro olmak üzere, çeşitli edebiyat türlerinde 

yansımasını bulmuştur. Sarıkamış faciasının Türk romanında nasıl yer 

aldığı üzerinde duracağını söyleyen Nemutlu, “Bu konuda değerli 

hocamız Prof. Dr. Bilge Ercilasun'un hazırlamış olduğu “Sarıkamış 

Harbi” başlıklı kitabını özellikle anmamız gerekir. Aynı konuyla ilgili 

olarak son yıllarda yapılmış olan önemli çalışmalardan biri de Marmara 

Üniversitesi'nde Harun Duman danışmanlığında Salih Koralp Güreşir 

tarafından hazırlanan “Edebiyatımızda Sarıkamış Harbi” başlıklı 

yüksek lisans tezidir. Bilge hoca, Sarıkamış felaketinin halktan 

gizlenmesinden dolayı bu elim hadisenin edebiyata geç yansıdığını ve 

bu konulu romanların geç tarihlerde yazılmaya başlandığını söyler. 

Bunun sebebi de seferberlik ilan edildiğinde Tanin Gazetesi hariç bütün 

gazetelere askeri sansür uygulanmasıdır. Askeri sansür 11 Haziran 

1918'de kaldırılır ancak Sarıkamış Harbi'ne uygulanan sansür 

kaldırılmaz. Sarıkamış Harbi Harbiye Nezareti'nin savaşla ilgili her türlü 

yayına uyguladığı sansürle yıllarca halktan gizlenir. Doğrudan doğruya 

Sarıkamış Harekâtı'nı konu alan romanlarımızın başlıcaları; ilk olarak 

bu hakikati bulanıklaştıran önemli eserlerden biri olan ve ancak 

1922'de kitaplaşan Şerif İlden'in “Sarıkamış İhata Manevrası ve 

Meydan Muharebesi” isimli kitabıdır. Fügen Topsever'in ilk olarak 

1978'de basılan “Kar Çiçekleri” adlı romanı Sarıkamış felaketini 

bütünüyle ele alan ilk romandır. Daha sonra Yaşar Kemal'in kaleme 

aldığı “Fırat Suyu Kan Akıyor Baksana”, İsmail Bilgin'in “'Sarıkamış”, 

Deniz Çınar'ın “Kutsal Dağın Çıplağı”, Nusret Özcan'ın “Kar 

Kelebekleri”, Mehmet Alperen'in “Emret Paşam”, Ufkun Balkış'ın 

“İncecikten Bir Kar Yağar”, Alaaddin Oğuzalp'in “Sarıkamış'ta Ne Var 

Paşam?”, Talip Aydemir'in “Sürgün”, Osman Koç'un “Ah Vatan”, 

Kemalettin Çalık'ın “Sarıkamış: Kor Yüreğim Kar Altında”, Cemalettin 

Taşkıran'ın “Ölüme Yürüyüş” adlı romanları Sarıkamış'la ilgili 

eserlerdir.Netice olarak bu romanlar, genel özellikler ve kurgu 

bakımından zayıf, nitelikli olmayan romanlardır. Ancak dikkat çeken, bu 

elim hadiseyi anlatan romanların 2000'li yıllardan itibaren yazılmaya 

başlanmasıdır. Bunda son dönemlerde tarihi konulara sanatın her 

alanında olan ilginin artmasının payını da inkâr etmemek gerekir. 

Yahya Kemal'in “Resimsizlik ve Nesirsizlik” başlıklı yazısını da 

hatırlamalıyız.  Yahya Kemal, İstanbul'un Fethi'ni resmedecek bir 

ressamın ve bunu en iyi şekilde anlatacak bir nesir yazarının 

olmayışına hayıflanır ve Batı'dan bu konudan geri oluşumuza dikkat 

çeker. Dileğimiz Türk tarihinin bütün zaferleri ve Sarıkamış gibi 

felaketlerin güçlü sanatçıların elinde, estetik yönleri zengin, nitelikli bir 

şekilde romanlaştırılması, şiir haline gelmesi ve yine güçlü yazar ve 

oyuncularla tiyatro sahnelerine taşınması, usta senarist ve oyuncularla 

beyaz perdelere yansıtılmasıdır” dedi..Yrd. Doç. Dr. Harika Nüfüsçu 

Durgun, “Romanların, verdikleri mesajlar bakımından yeni 

nesillerin yetişmesinde etkili olacağını düşünüyorum.”MCBÜ 

Fen-Edebiyat Fakültesi Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü Öğretim Üyesi 

Yrd. Doç. Dr. Harika Nüfuçu Durgun ise, Sarıkamış'ı motif olarak bir yan 

figür alan romanlar üzerine konuştu. Durgun, Tarihin şekillenmesinde 

savaşlar çok önemli etkendi, fakat savaşların kaybedilmesi de 

kazanılması

 da farklı yorumlara sebep olmuştur. Balkan Savaşları, Trablusgarp 

Savaşları bizim mağlubiyetle sonuçlanan savaşlarımızdır, 

bunlardan biri de Sarıkamış'tır. Sarıkamış hakkında ilk hatırat, 1922 

yılında kaleme alınan Köprülü Şerif Bey'in hatırat kitabıdır. 

Günümüzde İş Bankası Yayınları tarafından yeniden 

yayımlanmıştır. Sarıkamış Harbi'ne kronolojik ve motif olarak 

bakıldığında ilk olarak, Hüseyin Rahmi Gürpınar'ın “Mezarından 

Kalkan Şehit” romanında ele alınmıştır. Roman 1929 yılında 

yayımlanmıştır. Roman kahramanı Şevki Bey Şahika Hanım'la 

evlidir. Şahika Hanım'ın oğlan kardeşi Şevket Sarıkamış'ta şehit 

düşmüştür. Romanda Sarıkamış Harbi şehit olan Şevket'in hatıra 

defteri vasıtasıyla bize anlatılır. Burada 10. Kolorduya mensup bir 

askerin komutanı Enver Paşa'ya duyduğu öfkeyi anlatmaktadır. 

Şehit Şevket'e göre Enver Paşa bir askerin ulaşabileceği en üst 

rütbe olan “Başkomutanlık Vekilliği”ni hak etmemiş bir komutandır. 

Saray damadı olmanın verdiği imtiyazla, ülkeyi sonu olmayan bir 

maceraya sürüklemiştir. Savaşı kazandığı takdirde tahta oturacak, 

kaybederse firar edecektir. Enver Paşa'nın taarruz sırasında yaptığı 

teknik hataları, söz dinlemez şımarık bir çocuğun delilikleri olarak 

yorumlayan Şevket, bir belediye başkanının bile bu derece saçma 

emirler vermeyeceğini söyler.1934 yılında kaleme alınan 

“Dünkülerin Romanı” Burhan Cahit  Morkaya'nın eseridir. Bu 

romanda İttihat ve Terakki yönetiminin eleştirisi yapılır. Roman 

kişileri gazetecilik yapan üç arkadaş Ahmet Raşid, Cemil Hakkı ve 

Mehmet Rıfkı'dır. Büyük ümitler besledikleri Meşrutiyet'in ilanı 

karşısında hayal kırıklığına uğramışlardır. Bu dönemde Ahmet 

Reşid, tahsilini tamamlamak üzere Paris'e gider ve roman, 

arkadaşlarına yazdığı mektuplarla gelişir. “Dünkülerin Romanı”nda, 

Sarıkamış Harbi daha çok Enver Paşa ekseninde ele alınmıştır. 

Roman kişisi Cemil Hakkı, arkadaşı Ahmet Reşid'e yazdığı bir 

mektubunda Enver Paşa'yı eleştirmiştir. Cemil Hakkı'ya göre Enver 

Paşa zafer kazanan bütün komutanlara, özellikle de Çanakkale'de 

devleşen Mustafa Kemal'e karşı nefret beslemektedir. Zira 

başkomutanlık mevkiine ulaşmasına rağmen henüz zaferi yoktur. 

Zaferlerini kıskandığı komutanların başarılarını geride bırakmak 

için, şahsi ihtirası uğruna Sarıkamış Harbi'ni tasarlamış, otuz bin 

askeri ölüme sürüklemiştir. 1938'de kaleme alınan Mithat Cemal 

Kuntay'ın “Üç İstanbul” isimli romanı, yazarın tek romanıdır. Burada 

İstanbul'u, Abdülhamit, İttihat ve Terakki ve mütareke 

dönemlerindeki haliyle anlatır. Roman kahramanı Adnan, İttihat ve 

Terakki erkânındandır. Adnan Bey'in konağında düzenlenen 

toplantılardan birine Sarıkamış gazisi bir binbaşı katılmış ve 

salondaki misafirlere savaşın felaketle sonuçlandığını haber 

vermiştir.Halide Edip Adıvar “Tatarcık” isimli romanında yine bir 

motif olarak bu savaşa yer vermiştir. Romanın kahramanlarından 

Feridun Paşa'nın sekiz oğlu vardır, hepsini farklı savaşlarda 

kaybetmiştir. Birini de Sarıkamış'ta kaybetmişti Hikmet Ilgaz'ın “Şark 

Yıldızı” ve Selma Fındıklı'nın “Saray Meydanında Son Gece” 

romanlarında Sarıkamış Harbi cephe gerisinde yer alır. Özellikle 

Hikmet Ilgaz'ın kaleme aldığı romanda, Van ve çevresindeki Ermeni 

çetelerinin zulmü anlatılır.Kemal Tahir'in “Köyün Kamburu”, “Yorgun 

Savaşçı”, Münevver Ayaşlı'nın “Pertev Bey'in Üç Kızı” Erol Toy'un 

“Toprak Acıkınca” romanlarında da Sarıkamış Harbi bir motif olarak 

yer alır. Bu romanlarda her zaman Enver Paşa'nın başarısızlığı 

vurgulanmıştır. Hakan Gezik'in 2005 yılında kaleme aldığı “Buz 

Yarası” isimli romanında da işgal altındaki Doğu Anadolu Bölgesi 

anlatılır.Ayrıntılar düşünülmeden, ihtiyaçlar temin edilmeden, 

gerekli hazırlıklar yapılmadan girilen Sarıkamış Harbi'nin sonuçları 

da ne yazık ki kötü olmuştur. Savaş sadece bozgun eylemi ile 

bitmemiş, yıllarca sürecek olan problemleri de beraberinde 

getirmiştir. Bunlar esaret, Rusların Doğu Anadolu'yu işgal etmesi ve 

Ermeni çetelerinin zulmüdür. Sarıkamış Harbi'ne yer veren 

romanlarda Enver Paşa'nın genel olarak iyi bir asker olmayışı 

eleştirilmiş, Rusların ve Ermenilerin zulümlerine yer verilmiştir. 

Özellikle Attila İlhan'ın “Gazi Paşa” romanında Enver Paşa bir 

roman kişisi olarak yer almış ve kendisini bir nevi aklamaya 

çalışmıştır da diyebiliriz. Bu romanların, verdikleri mesajlar 

bakımından yeni nesillerin yetişmesinde etkili olacağını 

düşünüyorum” diye konuştu.

               (Haber Merkezi)

 kırk günde ulaşılmaktadır. Kâğıt 

üzerindeki asker sayısıyla reel asker sayısı 

birbirini tutmamaktadır. Sarıkamış cephesi, 

Çanakkale cephesinden önce o lması  

dolayısıyla, aslında bir yerde Kafkaslardaki 

durumu belirleyecektir. Bu nedenle Sarıkamış 

Harekâtı'nın çok önemli sonuçları vardır. 

Rusya'da 1917'de Bolşevik Devrimi olmasaydı 

işimiz çok zor olacaktı. Bu devrim bir yerde bizi 

rahatlatmış, Doğu Anadolu'nun günümüzde 

elimizde kalması sonucuyla noktalanmıştır. 

Prof. Dr. Tuncay Öğün, “Türk 

ordusu Sarıkamış'ta 30 bin şehit vermiş, 20 

bin askerimiz esir düşmüştür. 17 bin hasta ve 

yaralı vardır.”

Sarıkamış Harekâtı'nı sansür ve kara 

propaganda kıskacında ele alan Muğla Sıtkı 

Koçman Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Tarih 

Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Tuncay Öğün, 

harekâtın ilk başlarında Türk ordusunun başarılı 

olduğunu ifade ederek, “Enver Paşa mağlubiyet 

gerçekleştikten sonra Erzurum'dan ayrılırken, 8 

Ocak 1915 tarihinde yayınladığı veda mesajında 

mağlup bir komutan olarak değil, zafer kazanmış 

bir komutan edasıyla cepheye veda ediyor ve 

askerlerini tebrik ediyor. O zaman bizim 

müttefiklerimiz Almanlar ve Avusturyalılardı. 

Onlar da basınlarında bu sözde zaferi 

propaganda mevzusu haline getirdiler. 

Almanya'da ve Avusturya'da Sarıkamış zaferi 

çok heyecanla kutlandı. Propaganda malzemesi 

olmak üzere karikatürler çizildi. Bugün bizim 

kalplerimiz Kudüs için atıyor, ama Birinci Dünya 

Savaşı yıllarında Kudüs'ün kalbi de bizim için 

atmıştı. Karargâh Sarıkamış'ta büyük bir zafer 

kazanıldığını ilan edince, yurt genelinde zafer 

kutlamaları yapıldı. Bu kutlamalardan birisi de 

Kudüs'teydi” dedi.Sarıkamış'ta savaş bitene 

kadar yenilgiye uğrandığını hiç kimsenin 

yazamadığını belirten Prof. Öğün, ancak savaş 

bittikten hemen birkaç gün sonra, ilk defa 14 

Kasım'da Âtî Gazetesinde savaşa katılan bir 

binbaşının “Sarıkamış hezimeti taşıyor” 

başlığındaki yazısında bunu bir cinnet olarak 

nitelendirdiğini ve can kaybının 60 bin olduğunu 

ifade ettiğini söyledi. Kayıtlara dayanarak Türk 

Ordusunda 30 bin şehit, 20 bin esir, 17 bin hasta 

ve yaralı olduğunu, ayrıca Müslüman köylere 

dağılan askerlerimizin olduğunu belirtti.

Rusların da elde ettikleri galibiyeti 

tanıtabilmek için ellerinden gelen çabayı 

gösterdiklerinin altını çizen Prof. Dr. Tuncay 

Öğün, “Enver Paşa'nın itibarını iyice sarsmak, 

ülke içinde ve ülke dışında itibarsızlaştırmak için 

çakma Napolyon olarak nitelendirdiler

MCBÜ Sarıkamış Şehitlerini 
Rahmet ve Minnetle Andı

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Aralık Ayı Meclis Toplantısı Yapıldı
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Yunusemre Belediyesi, Spil 
Mahallesi'nde iki alana çocuk 
oyun grubu kurdu. Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekiplerinin 
yaptığı çalışmalar ile oyun 
gruplarına kavuşan çocukların 
sevinçleri görülmeye değerdi. 
Yunusemre Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
Spil Mahallesi'nde 4329 ile 4360 
sokakta çocuk oyun grubu 
yapımı gerçekleştirdi. Ekipler 
ay r ıca  oyun  g rup la r ın ın  
konuşlandırdığı alanda çevre 
d ü z e n l e m e  ç a l ı ş m a s ı n a  
d e v a m  e d i y o r .  O y u n  
g r u p l a r ı n ı n  a l a n a  
konuşlandırması ile sevinçten 
havalara uçan çocuklar, 
yapılan çalışmalardan dolayı

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi'ye teşekkür 
etti. Spil Mahalle Muhtarı Şakir Kaya yapılan çalışmalardan 
dolayı duyduğu memnuniyeti vurgulayarak, “Mahallemizde 
park yoktu. Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekiplerimiz 
mahallemizde bulunan 4360 Sokak ile muhtarlık binamızın yan 
tarafında bulunan 4329 sokakta park yaptılar. Çocuklarımız bu 
parklarda çok eğleniyorlar. Yunusemre Belediyesi'nin 
mahallemizde yaptığı hizmetlerden memnunuz. Belediye 
Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi'ye yapılan hizmetlerden dolayı 
çok teşekkür ederim” diye konuştu. Spil Mahalle sakini Ersan 
Çelik hizmetlerden duyduğu memnuniyeti şu sözlerle dile 
getirdi: “Mahallemizin güzelleşmesi için belediye ekiplerimiz 
çalışmalarda bulunuyor. Çocuklarımızın geleceği açısından 
bu parklarımız çok önem arz ediyor. Yunusemre Belediyesi'ne 
hizmetinden dolayı çok teşekkür ederiz” 
                                                                           (Haber Merkezi)

Yazıların hukuki sorumluluğu yazarlarına aittir.

Gazete ücreti : 2TL  Abonelik Ücreti:  6  Aylık 50TL  Yıllık 100 TL

Jeopark Belediyeler Birliğinden 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'ün girişimleriyle 
kurulan Jeopark Belediyeler Birliği, 
önemli bir sosyal sorumluluk 
projesine imza attı. Kış mevsiminin 
soğuk yüzünü iyice gösterdiği 
günlerde birlik, ihtiyaç sahibi 
öğrencilere mont ve bot yardımı 
yaptı.Türkiye'nin ilk ve tek UNESCO 
Sertifikalı Kula Jeoparkı'nı korumak 
ve tanıtmak amacıyla Manisa 
Büyükşehir Belediyesi öncülüğünde 
Kula Belediyesi ve Salihli Belediyesi 
ortaklığında kurulan ve merkezi Kula 
olan Jeopark Belediyeler Birliği, Kula 
Volkanik Jeoparkı sahası içerisinde 
yaşayan yerel halkın turizmle 
ka l k ı nmas ın ı  s ağ l amak  i ç i n  
çalışmalarını aralıksız sürdürüyor. 
Jeopark Belediyeler Birliği, aynı 
zamanda Kula Jeoparkı'nı öğrencilere 
tanıtmak ve farkındalık oluşturmak 
amacıyla da kırsal kesimde öğrenim 
gören öğrencilere yönelik olarak 
yürekleri ısıtan bir sosyal sorumluluk 
örneği gösterdi. 
Kula Jeoparkı içerisinde yer alan 
Körez ve Sandal Mahallelerindeki 
ilkokul öğrencilerine kışlık mont ve 
ayakkabı hediye edildi. 
  
    Teşekkür Ettiler

Minikler, hediyelerini Kula 
Belediye Başkanı Hüseyin Tosun, 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkan 
Danışmanı Mimar Azmi Açıkdil ve 
Manisa Büyükşehir Belediye Meclis 
Üyesi Faik Şentürk'ün elinden aldılar. 
Başkan Tosun, Büyükşehir Belediye 
Başkan Danışmanı Açıkdil ve Meclis 
Üyesi Şentürk öğrencilerle tek tek 
ilgilenerek, miniklere Kula Jeoparkı 
hakkında bilgiler verdi. Hediyeler 
karşısında sevinçlerini gizleyemeyen 
minikler, Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün'e, Kula 
Belediye Başkanı Hüseyin Tosun'a ve 
J eopa r k  Be l ed i ye l e r  B i r l i ğ i  
yetkililerine teşekkür etti.

“B i r l i k  insan ımıza  fayda  
sağlamak için var”

Manisa'nın tarihi ve doğal 
güzelliklerini tanıtma misyonuyla 
çalışan Jeopark Belediyeler Birliği'nin 
yürüttüğü faaliyetler dışında insana 
ve doğaya karşı  sorumluluk 
duyduğunu be l i r t en  Man i sa  
Büyükşehir  Be led iye Başkan 
Danışmanı Mimar Azmi Açıkdil, “Kula 
Jeoparkı'nın her alanda yöre insanına 
olumlu etki ettiğini düşünüyorum. 
Jeopark Belediyeler Birliğimiz, Kula 
Jeoparkı'na ve bu sahada yaşayan 
vatandaşlarımıza fayda sağlamak için 
var. Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün'e ve özverili 
çalışmalarından dolayı Kula Belediye 
Başkanımız Hüseyin Tosun'a teşekkür 
ediyorum” dedi.
“ Y e n i  p r o j e l e r i  h a y a t a  
geçireceğiz”
Türkiye'nin ilk ve tek UNESCO 
Sertifikalı Kula Jeoparkı'nın yerel 
kalkınmayı sağlayacak önemli bir unsur 
olduğunu ifade eden Kula Belediye 
Başkanı Hüseyin Tosun da, “Manisa 
Büyükşehir Belediyemiz, Kula 
Belediyemiz ve Salihli Belediyemiz 
birlikte yürüttüğü Jeopark Belediyeler 
Birliği olarak öğrencilere, gençlere, 
esnafımıza ve her kesime yönelik daha 
güzel projeleri hayata geçireceğiz 
inşallah. Çocuklarımızı, mutlu etmek 
bizleri de mutlu ediyor. Yavrularımızın 
en iyi şartlarda eğitim almaları için 
elimizden gelen gayreti göstermeye 
devam edeceğiz” diye konuştu.

(Haber Merkezi)

Isıtan Yardım
Mustafa Kudret Altınışık Yazdı 

 Her sene sonunda gelecek olan yeni yıl'ı kutlayalım mı kutlamayalım mı diyen kararsızlar olduğu 
gibi,bu hristiyan bayramıdır sakın kutlamayın diyenler ve birde biz noel değil yılbaşı kutluyoruz diye 
tepki gösterenler var.
          Öncelikle yılbaşını kutlayıp herhangi bir mahsur görmeyenlerin savundukları şöyle : ‘'Noel 
denen hadise ayrı yılbaşı ayrı biz noel kutlamıyoruz yeni gelen yılı kutluyoruz. ''
           Yılbaşı kutlamalarına karşı olan diğer kesim ise ya kardeşim noel ayrı yılbaşı ayrı diyorsun da 
sizin kutlamalarınızın hristiyanların noel kutlamasından farkı yok ki neredeyse kopyası diyorlar.
            Şimdi  hindi kesmek,çam ağacı süslemek, hediyeleşmek noel le ne kadar alakalıdır kökenleri 
nereden gelmiştir gibi detay konulara girmek istemiyorum. Benim amacım olaylara genel pencereden 
bakmak.
       Öncelikle herkes kararını kendi verir. Fakat biraz geri çekilip Ülkemiz'de sene'nin bu günlerinde 
yaşanan hareketliliğe, olaylara bağımsız olarak dış  bir gözle kuşbakışı bakalım ne dersiniz ? Noel 
denen hristiyan bayramı H.z İsa'nın doğum günü olarak belirlenen bir hadisedir  25 aralık'ta kutlanır ve 
yılbaşına kadar sürdürülen bir durumdur. 
Fakat işin ilginç yanı hristiyan ülkelerde kutlanan noel ve devamında olan bir çok davranış ve gelenek 
bizim ülkemizde de neredeyse aynı şekilde cereyan etmeye başladı. Biz sadece yılbaşı kutluyoruz 
noel'le alakamız yok deniyor fakat noel'le alakamız yok denilsede adında noel olan işleri benimsemek 
neredeyse gelenek haline geldi. Örnek olarak onlarda noel ağacı süslenir, bu adı üstünde noel ağacını 
süslemek maalesef ülkemizde de mevcut(Çam ağacı süslemek aslen pagan dinine ait bir gelenektir.) 
Sonra noel baba denen aslen bir aziz olan ve adı üstünde aziz nikolas'tan esinlenerek hayata geçirilmiş 
''noel baba'' ismindeki şahsın karikature edilip sevimlileştirilmiş hali tüm hristiyan ülkelerde olduğu 
gibi ülkemizdede son derece yaygın olarak kullanılmakta. Sonra gelelim yılbaşı hediyeleşmesine bu 
hediyeleşme işi de ilkokullara kadar yansımıs ve bir gelenek haline getirilmiş durumda. Yani lafı 
uzatmadan genel olarak ülkemizde yılbaşı gelmeden haftalar önce reklamlarda, dizilerde, filmlerde 
televizyonun her alanında sokaklarda, alışveriş mekanlarında bu ritüel etkili bir şekilde karşımıza çıkar 
oldu. Daha öncede belirttiğim gibi herkes kendi bilir fakat gittikçe daha fazla benzer olduk. Hatta 
malatyada yaşanan ilginç bir olay var. Cami imamına gelen bir vatandaş 6 yaşındaki çocugunun hediye 
dağıtan noel baba karakterinden etkilenip baba ben hristiyan olayım banada hediye versin dediğini 
imam'a aktarmış.
          Benim tek söylemek istediğim ise dinimiz İslamiyetin uyarılarından birininde, diğer dinlerin 
geleneklerine benzemekten kaçınmamız uyarısıdır.     

                                       Mustafa Kudret Altınışık Yazdı 

Nasıl Bir Yılbaşı ?

SPİL MAHALLESİ'NE 2 YENİ OYUN PARKI Şehzadeler	Belediyesi	Kaliteyi	Arttırıyor

Yaptığı	 hizmetlerle	 Manisa	 halkının	 büyük	 beğenisini	 toplayan	 Şehzadeler	
Belediyesi,	güler	yüzlü	belediyecilik	hizmeti	anlayışının	yanı	sıra	vatandaşa	daha	
kaliteli	hizmet	verebilmek	için	İSO	9001-2005	Kalite	Yönetim	Belgesi	almak	için	
çalışmalara	başladı.
Kurulduğu	2014	yılından	bu	yana	insan	merkezli,	hizmet	odaklı	çalışmaları	ile	
Şehzadeler	de	vatandaşın	büyük	beğenisini	toplayan	Şehzadeler	Belediyesi,	
vatandaş	memnuniyetini	arttırmak	ve	daha	verimli	çalışma	yürütmek	amacı	ile	
İSO	9001-2005	Kalite	Yönetim	Belgesi	almak	için	çalışmalara	başladı.	Bu	
bağlamda	belediye	personelinin	Kalite	Yönetim	eğitimlerine	başladığını	ifade	
eden	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	“Şehzadeler	Belediyesi	
olarak	vatandaş	memnuniyetini	en	üst	seviyelere	çıkarmak	adına,	tüm	ekibimiz	
ile	birlikte	yoğun	çalışmalarımızı	aralıksız	bir	şekilde	yürütmeye	devam	
ediyoruz.
			Bu	bağlamda	Şehzadeler	Belediyesindeki	iş	akışlarının	ve	vatandaş	
memnuniyetinin	arttırılması	amacı	ile	kaliteli	yönetimin	sertifikası	olan	İSO	
9001-2005	Kalite	Yönetim	Belgesi	almak	için	çalışmalarımıza	başladık.	Her	
birimimizden	görevlendirmiş	olduğumuz	personelimiz	şuan	itibarı	ile	bu	konu	
ile	alakalı	olarak	eğitim	sürecine	başladılar.	

					Kalite	Yönetim	uzmanları	tarafından	verilen	eğitimlerde	personellerimiz,	
daha	vatandaş	memnuniyetini	daha	da	arttıracak	olan	daha	düzenli	ve	verimli	
çalışma	yöntemlerini	öğrenmiş	olacaklar.	Kısa	bir	süre	sonra	sona	erecek	olan	
eğitimlerin	ardından,	2014	yılında	insan	merkezli	ve	hizmet	odaklı	güler	yüzlü	
belediyecilik	anlayışı	ile	çıktığımız	hizmet	yoluna	Uluslararası	bir	sistem	olan	
İSO	9001-2005	Kalite	yönetim	belgesi	ile	devam	edecek,	halkımıza	daha	kaliteli	
bir	hizmet	sunacağız”	dedi.

																																																																																					(Haber	Merkezi)

YENİ SANAYİ SİTESİ İÇİN TOPLANDILAR Yunusemre Belediyesi, Manisa'ya yeni bir orta 
ve küçük ölçekli sanayi sitesi kazandırmak için 
çalışmalarını sürdürüyor. Konuya ilişkin 
taraflarla Yunusemre Belediyesi Sosyal 
K o n u t l a r  M ü d ü r l ü ğ ü ' n d e  t o p l a n t ı  
gerçekleşt i r i lerek görüş al ışveriş inde 
bulunuldu. 

Manisa'ya yeni bir sanayi sitesi 
kazandırmak amacıyla harekete 
geçen Yunusemre Belediyesi, Manisa 
Valisi Mustafa Hakan Güvençer 
başkanlığında yapılan toplantının 
ardından ikinci kez taraflarla bir araya 
geldi. Yunusemre Belediyesi Sosyal 
Konutlar Müdürlüğü'nde Belediye 
Başkan Yard ımcı s ı  K ı l ıç  Kaya 
başkanlığında yapılan toplantıya 
Ş e h z a d e l e r  B e l e d i y e  B a ş k a n  
Yardımcısı Ulus Kotluca, Manisa Ticaret 
ve Sanayi Odası, Manisa Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliği yetkilileri ve 
birliğe bağlı odaların temsilcileri katıldı. 
Mevcut küçük ve orta ölçekli sanayi 
sitelerinin ihtiyaca cevap vermediği, 
bu nedenle yeni alanlara ihtiyaç 
duyulması dolayısıyla bu konuda uzun 
süredir çalıştıklarını dile getiren 
Y u n u s e m r e  B e l e d i y e  B a ş k a n  
Yardımcısı Kılıç Kaya, gelinen süreç 
hakkında katılımcıları bilgilendirdi. 
Toplantıda iş kollarının belirlenmesi, 
s a n a y i  s i t e s i n i n  n e r e d e  
konuşlandır ı lacağı gibi konular 
üzerinde bilgi alışverişinde bulunuldu. 
Toplantı sonrasında değerlendirmede 
bulunan Kılıç Kaya, bu tür toplantıların 
devamının geleceğini kaydederken; 
p r o j e y e  i l i ş k i n  ç a l ı ş m a l a r ı n  
t a m a m l a n m a s ı n ı n  a r d ı n d a n  
Başbakanlık Toplu Konut İdaresi (TOKİ) 
i le görüşmelerin başlayacağını 
söyledi.

Kılıç Kaya, “Manisa'da ihtiyaca cevap veremez duruma gelen işyeri 
ihtiyacını karşılamak üzere yetersiz kalan ve şehir içerisinde sıkışmış sanayi 
sitelerini rehabilite etmek, şehir içerisinde dağınık karma işyerlerini toplu 
ve ihtisaslaşmış yeni sanayi sitelerine dönüştürmek, çarpık bir yapılaşma 
içerisinde ruhsatsız, sağlıksız ve zor koşullar altında ticari ve sanayi 
faaliyetlerini yürüten MESO ve MTSO üyelerini faydalandırmak üzere 
şehrimize yeni bir sanayi sitesi kazandırmak için yola çıktık. Valilik, 
merkezdeki belediyelerimiz, esnaf kuruluşlarımızla görüşüyoruz. 
Geçtiğimiz aylarla Valimiz Mustafa Hakan Güvençer başkanlığında 
toplantılarımızın startını verdik. Bu toplantılarımızın devamı gelecek” diye 
konuştu.  

YUNUSEMRE İSTİNAT DUVARI YAPIYOR
Yunusemre Belediyesi ilçede ihtiyaç duyulan yerlere istinat duvarı yapıyor. Yapılan 
çalışmalar ile çökme ve kaymaların önüne geçiliyor. 

Yunusemre Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, ilçede ihtiyaca göre belirlenen 
mahallelerde istinat duvarı yapımı gerçekleştiriyor. Çalışmalar kapsamında Turgutalp 
Cami yanı, Sarıkaya, Mesir Tabiat Parkı, Pınarköy ve Örselli mahallelerinde istinat 
duvarı yapımını tamamlayan ekipler, Lalapaşa Arap Alanı Parkı yanında da istinat 
duvarı yapımına devam ediyor. Yollarda çökme ve toprak kaymalarını engellemek 
için yapılan çalışmalar mahalle sakinlerinin takdirini kazanıyor.  

YUNUSEMRE'DEN CUMHURİYET VE

 YAĞCILAR'DA ÇEVRE DÜZENLEMESİ 
Yunusemre Belediyesi Cumhuriyet ve Yağcılar Mahallesi'nde 
çevre düzenleme çalışması yaptı. 

Yunusemre Belediyesi ilçede çevre düzenlemesi çalışmalarını 
sürdürüyor. Belediye ekipleri Cumhuriyet ve Yağcılar 
mahallelerinde yeşillendirme, çit döşeme ve çevre düzenleme 
çalışması yaptı. Yapılan çalışmalar mahalle sakinlerinin takdirini 
kazanırken; Yağcılar Mahalle Muhtarı İbrahim Zeybek, 
mahallelerine yapılan çalışmalardan dolayı Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür etti. 

      Zeybek konuya ilişkin yaptığı açıklamada, “Yunusemre 
Belediyesi mahallemize güzel hizmetler yapıyor. Belediyemizin 
çalışmalarıyla mahallemizdeki sorunlar bir bir çözülüyor. Başta 
Belediye Başkanımız Mehmet Çerçi olmak üzere çalışmalarda 
emeği geçen herkese teşekkür ederim” diye konuştu. Cumhuriyet 
mahalle sakinlerinden Faruk Demir ise hizmetlerden 
memnuniyetini şu sözlerle ifade etti: “Mahallemizde belediyemiz 
çit ve çevre düzenleme çalışması gerçekleştirdi. Çalışmalarla 
parklarımız çok güzel bir görünüme kavuştu. Bu hizmetleri yapan 
herkesten Allah razı olsun.” 

(Haber Merkezi)

Yaralı Köpeğe Büyükşehir Şefkati
Manisa Organize Sanayi Bölgesi’nde trafik kazası sonucu iki 
arka ayağı ezilmiş olan köpeğin imdadına Manisa Büyükşehir 
Belediyesi zabıta ekipleri yetişti. Ekipler, yaralı köpeği olay 
yerinden alarak Manisa Büyükşehir Belediyesi Hayvan Bakım 
ve Tedavi Merkezi’nde tedavi altına alınmasını sağladı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, yaralı köpeğe duyarsız kalmadı, şefkat elini uzattı. 
Manisa Organize Sanayi Bölgesi’nde yol üzerinde arka 
ayakları ezilmiş olan köpeği gören fabrika işçileri, durumu 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Zabıtasına bildirdi. Durumu 
haber alan zabıta ekipleri, görevli veteriner hekimle birlikte 
bölgeye giderek, yaralı köpeğin oradan alınıp, Büyükşehir 
Belediyesi Hayvan Bakım ve Tedavi Merkezi’ne götürülmesini 
sağladı. Fabrika işçileri ve vatandaşlar, duyarlılığı nedeniyle 
Manisa Büyükşehir Belediyesine teşekkür etti.

Vatandaşa Teşekkür
Manisa Büyükşehir Belediyesi zabıtası olarak, vatandaşların huzur ve güveninin yanında sokak hayvanlarının 
da korunması için bir takım çalışmalar içinde olduklarını belirten Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanı 
Aydoğan İra, yaralı köpeği güvenli bir şekilde Hayvan Bakım ve Tedavi Merkezi’ne ulaştırdıklarını söyledi. İra, 
olayı kendilerine haber veren vatandaşlara da duyarlılıkları nedeniyle teşekkür etti.
                                    (Haber Merkezi)
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H ü z ü n l e r i  v e  
sevinçleri paylaştığımız 
bir yılı  daha geride 
bırakarak 2018 yılına 
birlik ve beraberlik içinde 
erişmenin mutluluğunu 
yaş ıyoruz .2017 y ı l ı ;  
g e l e c e ğ e  g ü v e n l e  
bakmanın haklı gururunu 
y a ş a d ı ğ ı m ı z ,  t ü m  
ülkemizde olduğu gibi 
İlimizde de binlerce 
insanımıza iş  ve aş 
sağlayan, 

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, yayımladığı mesajla 
Manisalıların yeni yılını kutladı. Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin 2017 yılını çok 
sayıda yatırım ve projeyle geçirdiğini 
belirten Başkan Ergün, 2018 yılının da 
birçok yenilik ve yükselen projelerle 
geçeceğini söyledi.

� Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün'ün yeni yıl mesajı 
şöyle: “Birbirinden önemli yatırımların ve 
hizmetlerin hayata geçtiği, Manisa 
Büyükşehir Belediyemizin sizlere önemli 
çalışmaları ulaştırdığı yoğun bir 2017 
yılını geride bırakıyoruz. Ülkemiz 
açısından da yoğun bir gündemin 
yaşandığı 2017'nin yerini barışa, huzura, 
dostluk, kardeşlik, bolluk ve berekete 
bırakması hepimizin en büyük arzusu ve 
dileğidir. Yepyeni bir yıla girerken, 
Manisa'mızda da belediyecilik açısından 
yeni yatırım ve hizmetlerin geleceğini 
şimdiden müjdelemek isterim.

ORGANİZE SANAYİ İLKOKULU'NDA 

Yunusemre Belediyesi ve Yunusemre hayata 
geçirdiği Sınıflar Yarışıyor Projesi kapsamında 
düzenlenen futbol turnuvasında Organize Sanayi 
İlkokulu'nda bulunan yaklaşık 150 öğrenci 
kıyasıya yarışıyor. 

Yunusemre Belediyesi ve spor kulübü ilçede 
geleceğin sporcularını yetiştirmek amacıyla sınıflar 
arası futbol turnuvası düzenleniyor. Sınıflar Yarışıyor 
Projesi kapsamında Organize Sanayi İlkokulu'nda 
bulunan 1.2.3. ve 4. sınıf öğrencileri 3 gün sürecek 
olan turnuvada Yunusemre Belediyespor'un 
altyapısına girmek için kıyasıya yarışıyor. 

   Turnuvada başarılı olan sporcuları kutlayan 
Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif Alkan konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, “'Sınıflar Yarışıyor Projesi 
kapsamında Organize Sanayi İlkokulu öğrencileri 
kıyasıya yarışıyor. Turnuva ile çocuklarımızın hem spor 
yapmasını hem de eğlenmesini sağlıyoruz. İlçemizde 
bulunan diğer okullarla turnuvamızı sürdüreceğiz.  3 
gün sürecek olan turnuvaya katılan sporcularımıza 
kupalarını veriyoruz. Hocalarımız Ferdi Öztürk, Fatih 
Arslan ve Cemil Aksel beğenilen  sporcularımızı 
Yunusemre Belediyespor'a kazandıracak. Yunusemre 
Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi de spora ve 
altyapıya çok önem veriyor. Projenin en büyük 
destekçilerinden. Bu doğrultuda çalışmalarımız 
sürecek” diye konuştu.  
        
               (Haber Merkezi)

SINIFLAR YARIŞIYOR
Sağlık-Sen de Kadınlar komisyonunu yönetimi değişti, 

Sağlık-Sen Manisa Şubesi Kadınlar 

Komisyonunu yeniden oluştururken 

Engelliler komisyonunu da kurarak 

komisyonlarda görev alan çalışanların 

tanıtımını gerçekletirdi. Kadınlar 

Komisyonu Başkanı Hatice Çiltaş'ın 

görevden ayrılması üzerine yerine 

Yeliz Kamiloğlu getirilerken; Engelliler 

Komisyonu başkanlığına ise Ufuk Gıcı 

getirildi.

Konuyla ilgili konuşan Memur Sen İl 

Temsilcisi ve Sağlık Sen Şube 

Başkanı Mustafa İrğat; "Sağlık-Sen 

Manisa Şubesi olarak Kadınlar 

K o m i s y o n u m u z u  y e n i d e n  

o l u ş t u r u r k e n  E n g e l l i l e r  

komisyonumuzu da kurarak  bu 

alanlardaki çalışmalarımıza hız vermiş 

bulunuyoruz. Daha önce Kadınlar 

Komisyonu başkanımız olan Hatice 

Çiltaş'a teşekkür ediyorum. Önemli 

katkıları olmuş ve yeni yönetimin 

oluşmasında da emek harcamıştır.

Bildiğiniz üzere çalışanlarının 

çoğunluğunun kadın olduğu bir 

hizmet kolunda sendikacılık 

yapıyoruz. Yine aynı şekilde, 

üyelerimizin büyük bir çoğunluğu 

kadınlardan oluşuyor.. Diğer yandan 

dan kamuda engelli çalışan sayısı 

artıyor ve çalışma alanlarındaki bir 

takım problemler de bu 

arkadaşlarımızın çalışma şartlarını 

zorlaştırıyor. Bu anlamda, 

sendikamızda Kadınlar Komisyonu 

ve Engelliler komisyonunun 

kurulmasını önemsiyoruz. Bu 

komisyonlarla beraber çalışmalarımız 

daha sağlıklı ilerleyecektir." Dedi.

engelliler için de komisyon kuruldu.
eden ve Engelli çalışanların çalışma 

kalitelerini artırmanın öncelikli hedefleri 

olduğunu söyleyen Ufuk Gıcı ise; 

“Arkadaşlarımızın yaşadığı sıkıntıları 

çözüme kavuşturmak b iz im as l i  

görevimizdir. Özellikle çalışma hayatında 

yaşadıkları problemleri en iyi şekilde 

analiz edecek, rapor düzenleyerek 

g ü n d e m e  g e l m e s i n i  

sağlayacağız.Amacımız, sorunların önce 

gündeme gelmesi, çözüm konusunda 

yetkili muhataplara ulaştırılması ve 

sorunun çözümüdür” şeklinde konuştu. 

Gerek özel sektör gerekse kamu 

kurumlarının çoğunda engelli çalışanların 

çalışma şartlarını kolaylaştırıcı fiziksel 

düzenlemelerin olmadığına dikkat çeken 

Ufuk Gıcı, bu bilincin artırılması gerektiğini 

i f a d e  e t t i .  

Engelli olmanın bir tercih değil sonuç 

olduğunu da dile getiren Gıcı, “Toplumun 

bütün fertleri bir engelli adayıdır. Engelli 

çalışanlarımız ve vatandaşlarımız 

acınmak yerine hayatlarını kolaylaştırıcı 

düzenlemeler yapılmasını, toplumdaki 

hayat şartlarının kendilerine göre de 

düzenlenmesini istiyor. Bu en doğal ve 

temel insan hakkıdır” dedi.

Sağlık Sen Manisa Şubesi Kadınlar 

Komisyonu:

Yeliz Kamiloğlu, Nebahat Uçar, Esra Han, 

Milfer Kılıçlı, Ayşe İnce, Pınar Duymaz, 

Nermin Ozan

Sağlık Sen Manisa Şubesi Engelliler 

Komisyonu ise: Ufuk Gıcı, Tuğba Biçer 

Gül, Yunus Yalçın, Can Taş ve Ramazan 

Ayden'den oluşuyor.

 (Haber Merkezi)

Sağlık Sen Kadınlar Komisyonu Başkanlığına getirilen Yeliz Kamiloğlu 

ise; "Biz kadınların sendikamız çatısı altında teşkilatlanması ve daha 

aktif rol alması, faaliyetlerde bulunması için bu komisyonun kurulmuş 

olmasından memnunuz.

İnşallah çok kısa sürede sağlık ve sosyal hizmet alanında görev yapan 

bütün branşlardaki kadın çalışanlarımızın emeğini ve alın terini en iyi 

şekilde temsil edecek, sorunlarını ilgili platformlara taşıyacak ve çözüm 

için çalışacağız

Sağlık ve sosyal hizmetler alanından bulunan kadın çalışanlarımızın 

mali, özlük ve sosyal haklarını demokratik ilkeler doğrultusunda 

koruyup geliştirmek, bu politikalara yöne verecek çalışmalar yapmak 

misyonuyla hareket edeceğiz.

Kadın çalışanlarımızın iş yerinde ve meslek alanında yaşadığı 

sıkıntıları birebir takip ederek çözüm odaklı fikirler üreterek hakların 

kazanılması konusunda komisyon olarak takipçisi olacağız. Bize 

destek veren şube Başkanımız Mustafa irgat'a ve daha önce Kadınlar 

Komisyonumuzun başkanlığını yapan Hatice Çiltaş'a teşekkür 

ediyorum." Dedi. 

Engelli sağlık ve sosyal hizmet çalışanlarının yaşadığı zorluklara dikkat 

çekmek, taleplerini gündeme getirmek ve sesi olmak için yola çıktıklarını 

ifade 

Selçuk Özdağ'dan “90 yıllık reklam arası” paylaşımına tepki
Manisa'da AK Partili bir İl Yönetim Kurulu Üyesinin 

Türkiye Cumhuriyeti'ni hedef alan '90 yıllık reklam 

arası' sözlerine bir tepkide AK Parti'nin ülkücü kökenli 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ'dan geldi. 

Özdağ, “Ben Türk Milliyetçisiyim. Ülkücü gelenekten 

geliyorum. Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün Osmanlı'nın 

son bakiyesi, Türkiye Cumhuriyeti Devleti'nin banisi 

olduğuna inananlardanım. 90 yıllık reklam arası sözünü 

kabul etmemiz mümkün değildir, reklam arası falan da 

yoktur” dedi.Manisa'da, AK Partili İl Yönetim Kurulu 

Üyesinin, Türkiye Cumhuriyeti'ni reklam arası olarak 

niteleyen paylaşımı tepki çekti. Birleşmiş Milletler'in 

Kudüs kararının ardından "Ziya Başkan" isimli sosyal 

medya hesabından, "600 yıllık yedi düvele hükmeden 

Osmanlı'nın, 90 yıllık reklam arası bitmiştir. 

Zafer�inananlarındır"�paylaşımını�yapan�İl�Yöneticisi,�tepkilerin�ardından�kısa�
sürede�paylaşımı�kaldırdı.�Paylaşılan�cümleyi�kabul�etmediklerini�belirterek�
tepkisini�ortaya�koyan�AK�Parti�Manisa�Milletvekili�Doç.�Dr.�Selçuk�Özdağ�
kendisinin�bir�Türk�Milliyetçisi�olduğunu�belirterek,�“90�yıllık�reklam�arası�
sözünü�kabul�etmemiz�mümkün�değildir,�reklam�arası�falan�da�yoktur.�Türk�
tarihi�bir�bütündür.�Ta�ki�Altay'lardan�tarih�sahnesine�çıktığımızdan�itibaren�
bugüne�kurulan�devletlerin�adları�farklı�olsa�da�hepsinin�adı�Türk�devletidir.�
Osmanlı'nın�da�öyledir,�Cumhuriyet'in�de�öyledir.�Cumhuriyet�ne�kadar�bizimse�
Osmanlı,�Selçuklu'da,�İlhanlı'da,�Artuklu'da,�Göktürk�İmparatorluğu�'da�o�kadar�
bizimdir.�Onlar�ne�kadar�bizimse�Mustafa�Kemal�Atatürk�Sakarya�önlerinde,�
Kocatepe'de�ne�kadar�Türkiye'nin�tarih�ve�talih�sarkacını�yükseltmişse�o�
Cumhuriyet'te�o�kadar�onlarındır.�Hepsinin�adı�bellidir.�Hepsi�Türk�devletidir”�
diye�konuştu.
          TÜRKİYE CUMHURİYETİ 3 BİN YILLIK TÜRK DEVLETLERİNİN DEVAMIDIR

Türkiye�Cumhuriyeti'nin�3�Bin�yıllık�Türk�devletlerinin�devamı�olduğunu�
kaydeden�Özdağ,�“Yapılan�paylaşımı�yapan�İl�Yöneticimiz,�İl�Başkanımız�
tarafından�anında�uyarılmış�ve�o�paylaşımı�da�kısa�sürede�sayfasından�
kaldırmıştır.�Bu�tür�paylaşımları�ve�sözleri�kabul�etmemiz�mümkün�değildir.�
İnsanların�eksikleri�ya�da�hataları�zaman�içerisinde�olabiliyor.�
            Toplum�içerisinde�herkesin�aynı şeyi�düşünmesi�mümkün�değil,�farklı�
düşünceler�de�olabiliyor.�Zaman�zaman�parti�politikalarına�aykırı�düşünceleri�
taşıyanlar�da�çıkabilir,�o�kişilere�yönelik�partiler�gereğini�yapar�ve�bu�konuda�AK�
Parti�çok�duyarlı�bir�siyasi�partidir.�Tek�Devlet,�Tek�Vatan,�Tek�Millet,�Tek�Bayrak�
konusunda�asla�taviz�vermeyeceğiz.�Gazi�Mustafa�Kemal�Atatürk'te�aynen�Fatih�
Sultan�Mehmet,�Abdülhamit,�Yavuz�Sultan�Selim,�Yıldırım�Beyazıd�gibi�büyük�bir�
devlet�adamıdır.�Türklerin�son�yüzyılda�çıkarmış�olduğu�en�ciddi�ve�başarılı�
devlet�adamlarından�birisidir”�dedi.�
                                                                                                   (Haber Merkezi)

TURGUTLU’DA 7 EYLÜL YOLU’NUN

 ALTYAPISINA BAŞLANDI
MASKİ Genel Müdürlüğü, Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Turgutlu’da hayata 
geçirilen prestij caddeleri için içme suyu hattı yenileme çalışmaları 7 Eylül Yolu ile devam 
ediyor.
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü, il genelinde daha sağlıklı 
altyapılar için çalışmalarını sürdürmesinin yanı sıra uzun yıllar kullanılacak yapılara da 
imza atıyor. Yatırım ve İnşaat Dairesi Başkanlığı tarafından Turgutlu’nun cadde ve 
sokaklarında yürütülen çalışmalar kapsamında 2 milyon TL’lik yatırımla 8 kilometrelik içme 
suyu hattı döşeme çalışması adım adım ilerliyor. İlçede inşa edilmeye başlanan prestij 
caddeleri için hayata geçirilen çalışma neticesinde vatandaşlar sağlıklı altyapı ağlarına 
kavuşacak.
Çalışmalar hızlı bir şekilde ilerliyor
MASKİ Genel Müdürlüğü, Turgutlu ilçesinde yürüttüğü çalışmalar kapsamında Alankuyu, 
Akçakmak, 2. Çam Sokak ile Piyaleoğlu Caddesi’nde çalışmalarını tamamladı. MASKİ 
ekipleri tarafından altyapısı yenilenen noktalarda Manisa Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri 
Dairesi Başkanlığı tarafından kaldırım ve yol düzenleme çalışmaları devam ediyor. 7 Eylül 
Yolu’nda da çalışmalara başlanılan proje kapsamında Eski Manisa Yolu ile Cevdet Öktem 
Caddesi’nde GEDİZ Elektrik A.Ş.’nin çalışmalarının bitmesi ile birlikte hat döşeme işine 
geçilecek.      (Haber Merkezi)

Çevre dostu elektrikli otobüslerin trafiğe 
dahil olduğu, şehir merkezindeki trafik 
sıkışıklığını azaltacak Öğretmenevi 
Kavşağı'nın trafiğe açıldığı, kaldırım 
işgallerinin sona erdiği, Sümerpark 
yaşam alanının hizmete açıldığı ve dev 
projelerin yükseldiği dolu dolu bir 2018 
yılının sizleri beklediğini duyurmanın 
mutluluğu ve heyecanı içindeyim.”
Yüz Güldürecek Çalışmalar
“Bizler Manisa Büyükşehir Belediyesi 
ailesi olarak 2009'da olduğu gibi, 2018'de 
de yalnızca ve yalnızca siz değerli 
hemşerilerimizin yüzünü güldürecek 
çalışmaların ve projelerin içinde olacağız. 
Her zaman olduğu gibi, hizmetin siyaseti 
olmaz anlayışıyla biz, Manisa'mızı bir 
adım daha ileriye taşıyacak çalışmaların 
içinde bulunacağız. Bundan şüpheniz 
olmasın. Bu duygularla tüm 
hemşerilerimin yeni yılını kutluyor; 2018 
yılının ülkemize ve Manisa'mıza sağlık, 
huzur, bolluk ve bereket getirmesini 
diliyorum. Mutlu yıllar Manisa.”
(Haber Merkezi)

“Mutlu yıllar Manisa”

kamu ve özel sektör olarak ulaştırma, sulama, eğitim, sağlık ve diğer 
sektörlerde tamamlanan yatırımların hayata geçirildiği bir yıl olmuştur.

Yeni yıl, yeni başlangıçları ve umutları beraberinde getirmektedir. Hepimiz için 
geçmiş yılı değerlendirme, geleceği planlama adına yeni fırsatlar sunan yeni yılda, 
geçmişte edinilmiş tecrübelerin ışığında daha güçlü, daha mutlu, daha üretken 
olacağız. Ülkemize, insanımıza, güzel geleceğimize duyduğumuz güveni, inancı 
yitirmeden her türlü güçlüğü aşarak, Büyük Türkiye'ye doğru hep birlikte tereddütsüz 
el ele, yürek yüreğe yürüyeceğiz. Manisa üretimleri, kardeşlik paylaşımları, 
dayanışması ve sağduyusu ile bu kutlu yolda güvenle yürümektedir.
 � 2018 yılı; ülkemiz, dünyamız ve tüm insanlık için, sevgi, barış ve hoşgörünün 
egemenliğinde, Milletimizin ve Sevgili Manisalıların dostluk ve kardeşliği daha güçlü 
yaşadığı, daha çalışkan, daha mutlu olduğu bir yıl olsun. 2018 ülkemize ve milletimize 
huzur, sükûn, mutluluk ve bereket getirsin.
Manisalı hemşerilerimi en kalbi duygularımla selamlıyor, sevgi ve saygılarımı 
sunuyorum.
                                                                   Mustafa Hakan GÜVENÇER

Manisa Valisi

YENİ YILIN KUTLU OLSUN SEVGİLİ MANİSA

“2018 YATIRIM YILI OLACAK”

Yeni yıl dolayısıyla kutlama mesajı 
yayımlayan Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, “Türkiye'ye örnek olan 
h i zmet le r im i z i  önümüzdek i  y ı l  da 
sürdürecek; sosyal belediyecilikte de diğer 
belediyelere örnek olmaya devam 
edeceğiz” diye konuştu. 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, yeni yıl dolayısıyla mesaj yayımladı. 
2018'in Yunusemre İlçesi için yatırım yılı 
olacağını belirten Başkan Çerçi, 
mesajında şu ifadelere yer verdi: “Acısıyla 
tatlısıyla, iyisiyle kötüsüyle bir yılı daha 
geride bırakıyoruz. 2017 yılı başta ülkemiz 
olmak üzere dünya için pek iyi geçmese 
de inanıyorum ki 2018 yeni başlangıçların 
yılı olacaktır. Yunusemre Belediyesi olarak 
yeni yıla projelerimizle damga vuracağız. 
İlçe merkezimizi oluşturmak için yola 
çıktığımız kentsel dönüşüm projemizin, yine 
Güzelyurt Mahallesi'nde modern, kapalı 
pazaryerimizin temelini 2018 yılı içerisinde 
atacağız. Binlerce vatandaşımızın umutla 
beklediği 5500 Konutluk Akgedik Toplu 
Konut Projesi'nde 1101 konutumuzun 
anahtarlarını hak sahiplerimize teslim 
edeceğiz. Yaylaköy Yaşlı Bakım Merkezi, 
Osmancalı Doğa Sporları Merkezi, 
Barbaros Sosyal Tesisleri, Belediye Meydan 
Projesi gibi dev projelerimizi de hayata 
geçirmek için düğmeye basacağız. Bu ve 
bunun gibi Türkiye'ye örnek olan 
hizmetlerimizi önümüzdeki yıl da 
sürdürecek; sosyal belediyecilikte de diğer 
belediyelere örnek olmaya devam 
edeceğiz.

    Bu duygu ve düşüncelerle başta ilçemiz 
olmak üzere ülkemiz ve tüm dünya için 
umut, sağlık, sevgi, huzur ve barışın 
egemen olduğu yeni bir yıl olmasını 
dilerim.”

24 Aralık'ta 36'ncı Olağan İl Kongresi'ni gerçekleştiren CHP 
Manisa İl Başkanlığı'nda devir teslim gerçekleşti.  CHP eski il 
başkanı Halil Tokul, CHP'nin yeni başkanı Semih Balaban'a 
göreve devretti. Düzenlenen törene CHP Grup Başkanvekili 
ve Manisa Milletvekili Özgür Özel, CHP İl Kadın Kolları 
Başkanı Zühre Karabulut, CHP Şehzadeler İlçe Başkanı Zerrin 
İşnel, CHP Yunusemre İlçe Başkanı Serdar Bozyaka ve 
partililer katıldı. 
CHP Eski İl Başkanı Halil Tokul, Geçtiğimiz Pazar Günü yapılan 
CHP İl Başkanlığı kongresini hatırlatarak, “İl kongremizi 
yaparak 17 ilçemizde yaşadığımız demokrasi sınavını 24 
Aralık'ta da hep birlikte verdik. Gerçekten Manisa olarak 
demokrasi sınavını başarıyla geçtik. Önümüzdeki süreçte 
Semih Balaban ve ekibine başarılar diliyoruz. Önümüzdeki 
süreçte de bu birlik ve beraberlik sürer. Bizler hepimiz biriz. 
Zaman zaman eleştirilerimizi yapacağız, zaman zaman 
önerilerimizi söyleyeceğiz. Birlikte yine omuz omuza, kol kola 
girip hep birlikte 2019'da başarıya koşacağız” dedi.
Tokul'un ardından söz alan CHP'nin yeni il başkanı Semih 
Balaban, “24 Aralık'ta delegelerimiz bir karar verdi. Biz de 
delegelerimizin teveccühü sonucu bu en onurlu göreve 
getirildik. Hayatta bundan daha onurlu bir görev benim için 
yoktur. Bizi bu göreve layık gören delegelerimize ben 
teşekkür ediyorum. Ve onları mahcup etmemek için en iyi 
şekilde çalışacağımın sözünü şimdiden veriyorum. Ama 
partimizdeki birlik, beraberliğin bir göstergesi de bu devir 
teslim törenidir. Partimizde birlik, beraberlik içinde 
demokratik yarışı gerçekleştirdik ve ben özellikle de Sayın İl 
Başkanımıza, Halil Tokul ağabeyime iki yıllık emekleri için, 
gösterdiği fedakarlıklar için hem kendisine hem de ekibine 
canı gönülden teşekkür ediyorum, saygılarımı sunuyorum. 
Biz ondan daha çok şey öğreneceğiz. Abi, kardeş gibi 
dayanışma içinde partimizi en iyi yere getirmek için omuz 
omuza, kol kola mücadele edeceğiz” ifadelerini kullandı.Son 
olarak törende konuşan CHP Grup Başkanvekili ve Manisa 
Milletvekili Özgür Özel de, “Bugün burada bir devir teslim 
yapıyoruz. Adaylar kendilerini övmüyorlar, rakiplerine de 
güzel duygularını ifade ediyorlar. Manisa Merkez'de iki ilçede 
görev değişimleri oldu. Hepsi dostluk, dayanışma ve 
demokrasiyle oldu” diye konuştu.   (Haber Merkezi)

Chp Manisa İl Başkanlığı’nda Devir Teslim

MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi'yi ziyaret etti

Manisa Gençlik Hizmetleri ve Spor İl 

Müdürlüğü görevine atanan Yunus Öztürk, 29 

Aralık 2017 tarihinde MCBÜ Rektörü Prof. Dr. 

A. Kemal Çelebi'ye nezaket ziyaretinde 

bulundu.

Karşılıklı bilgi alışverişinde bulunulan 

ziyaret te,  gençler in her tür lü kötü 

a l ı ş k a n l ı k t a n  k o r u n m a s ı  a d ı n a  

geliştirilebilecek projelerin ve üniversite ile 

yapılacak çalışmaların kente önemli katkılar 

sağlayacağı vurgulandı.

Rektör Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, Manisa 

Gençlik Hizmetleri ve Spor İl Müdürü Yunus 

Öztürk'ü üniversitede ağırlamaktan duyduğu 

memnuniyeti dile getirerek, nazik ziyaretleri 

için teşekkür etti ve yeni görevinde başarılar 

diledi.     (Haber Merkezi)


